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R O M A N I A 
JUDEŢUL TIMIŞ 
CONSILIUL JUDEŢEAN 

 

PROCES VERBAL  
încheiat în  şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Timiş 

din 24 septembrie 2014 
 

 
 
 
 

Domnul preşedinte Titu Bojin 
Doamnelor şi domnilor, 
Declar deschisă şedinţa ordinară a Consiliului judeţean Timiş şi vă anunţ că sunt 

prezenţi un număr de 36 consilieri judeţeni din totalul de 36 consilieri judeţeni în funcţie.  
Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr. 371/18.09.2014 şi a fost adusă la 

cunoştinţă publică prin publicarea pe site-ul propriu şi comunicare către mass-media. 
La şedinţă participă, în calitate de invitaţi, şefi de compartimente şi specialişti din 

aparatul propriu, conducătorii unor instituţii şi servicii publice de sub autoritatea consiliului 
judeţean, precum şi reprezentanţii mass-media.  

Vă prezint, în continuare, ordinea de zi a şedinţei. 
De asemenea, având in vedere ca au intervenit anumite probleme care sunt 

urgente si nu suferă amânare, si care depind de aprobarea consiliului judeţean, propun 
completarea ordinii de zi cu următoarele proiecte: 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii unor sectoare de drum judeţean 
din domeniul public al judeţului Timis si din administrarea Consiliului Judetean 
Timis in domeniul public al statului si in administrarea Departamentului pentru 
Proiecte de Infrastructura, Investiţii Străine, Parteneriat Public-Privat si 
Promovarea Exporturilor, in vederea realizării de către Compania Naţionala de 
Autostrăzi si Drumuri Naţionale din România S.A. a activităţilor de interes naţional 
in domeniul administrării drumurilor naţionale. 

2. Proiect de hotărâre privind propunerea de aprobare a atribuirii unor trasee din 
„Programul judeţean de transport persoane prin curse regulate pentru perioada 
01.01.2014 - 30.06.2019” unor operatori de transport rutier urmare licitaţiei 
electronice din data de 19.09.2014 in vederea atribuirii licenţelor de traseu. 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unei Convenţii de parteneriat intre 
Judeţul Timis prin Consiliul Judetean Timis si Universitatea de Vest din Timişoara. 
Proiectele de hotărâre enumerate mai sus au fost discutate şi avizate favorabil în 

şedinţa reunită a Comisiilor de specialitate care a avut loc înaintea acestei şedinţe de 
plen. Dacă sunt discuţii sau alte propuneri. 
 De asemenea, având în vedere că nu am primit încă avizul ANFP propun 
scoaterea de pe ordinea de zi a proiectului de hotărâre înscris la punctul 17.  
 Supun la vot această propunere.  

 Consiliul Judeţean Timiş a aprobat scoaterea proiectului de hotărâre înscris 
la nr. 17 pe ordinea de zi cu 34 voturi „pentru”  din partea doamnelor/ domnilor Bitea 
Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe,  Cocean Liviu, Cociobea Sorin, 
Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, 
Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
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Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Radu Marina, Ritivoiu 
Mihai, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian, 
Zamfir Florian  şi un vot „împotrivă” din partea domnului consilier judeţean Marin 
Popescu.  

De asemenea, am înţeles că există un amendament prin care se doreşte 
scoaterea de pe ordinea de zi a punctului 2.  

Prin urmare, vă informez că este vorba despre terenul pe care l-am aprobat  prin 
hotărâre a consiliului judeţean, în suprafaţă de 10 ha, pentru construirea spitalului 
regional. În urma acţionării în instanţă a consiliului judeţean de către Primăria Timişoara, 
hotărârea judecătorească dă dreptate primăriei care câştigă aproximativ 9 ha.  În acest 
fel, din cele 10 ha noi rămânem cu  4.234 m.p.  

În concluzie, în urma hotărârii judecătoreşti suntem obligaţi să rectificăm Cartea 
Funciara cu suprafaţa care ne-a rămas. De aceea vă propun să fim de acord cu 
rectificarea în Cartea Funciară şi să aprobăm acum în plenul consiliului judeţean 
hotărârea prin care specificăm clar că  suprafaţa respectivă va fi în continuare pentru 
spitalul regional. Am văzut unele comentarii în presă cum că prin această măsură am 
încurca într-un fel sau altul realizarea spitalului regional.  Nu, nu se pune astfel problema, 
ba mai mult îl invit pe domnul primar să adopte o hotărâre prin care suprafaţa respectivă 
să fie folosită în continuare pentru realizarea spitalului regional.  

Consiliul judeţean va lăsa  suprafaţa de 4.234 m.p pentru realizarea spitalului 
regional dar trebuie să facem obligatoriu rectificarea în carte funciară pentru că nu mai 
putem rămâne cu suprafaţa de 10 ha atâta timp cât instanţa ne-a dat suprafaţa de 4.234 
m.p.  

Deci, refacem cartea funciară în care va apărea suprafaţa de 4.234 m.p şi pentru 
că ştiam că au fost astfel de discuţii în Comisia de administraţie doresc  să fac acum un 
amendament prin care vă propun, şi sper să fiţi de acord, ca suprafaţa respectivă să fie 
atribuită astăzi pentru realizarea spitalului regional. Deci, în nici un caz să nu vă gândiţi că 
vom lua acest teren pentru altceva ci el va rămâne doar pentru realizarea spitalului 
regional. Din acest motiv am ţinut neapărat să fie specificat acest lucru şi în hotărâre.  

În aceste condiţii, domnule Marius Martinescu, consideraţi că mai este necesar să 
supunem la vot scoaterea de pe ordinea de zi a acestui punct? 

 
Domnul consilier judeţean Stancu Traian   

 Dacă facem acest lucru ca  amendament înseamnă că scoatem cele două puncte 
din proiectul de  hotărâre.  Amendamentul înlocuieşte, de fapt, proiectul de hotărâre. 
Poate din acest motiv domnul Marius Martinescu a spus că un amendament modifică 
complet proiectul de hotărâre.  
 Nu am nimic împotrivă dacă acest teren rămâne.  
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Nici nu se pune în discuţie să fie altfel. Dacă din întâmplare s-a înţeles greşit 
altceva vă asigur că atunci când ajungem să dezbatem acest punct pe ordinea de zi 
stabilim împreună conţinutul hotărârii pe care o aprobăm.  
 Eu vă propun să fiţi de acord să nu scoatem proiectul de pe ordinea de zi pentru că 
dacă îl scoatem suntem în contradicţie întrucât nu mai putem discuta de hotărârea prin 
care s-au aprobat cele 10 ha atâta timp cât acum avem aprobată suprafaţa de 4.234 m.p.  
 
 



 3 

 Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
 Domnule preşedinte, cei trei colegi ai noştri au votat împotriva mea scoaterea de 
pe ordinea de zi a acestui punct. Eu susţin menţinerea acestui punct pe ordinea de zi. 
Spun acest lucru pentru a clarifica prezumţiile acestui atac.  
 Dumneavoastră, ca preşedinte al consiliului judeţean aveţi obligaţia să supuneţi la 
vot scoaterea acestui punct de pe ordinea de zi. Dacă nu va fi aprobat atunci continuăm 
şedinţa.  
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Vă supun la vot scoaterea de pe ordinea de zi a proiectului de hotărâre înscris la 
nr. 2 pe ordinea de zi.  
 Consiliul Judeţean Timiş a respins propunerea privind scoaterea de pe ordinea de 
zi a pct. 2 cu 8 voturi „pentru” din partea doamnelor/domnilor   Bologa Gheorghe, Borha 
Liviu, Cocean Liviu, Costa Cosmin, Popescu Marin, Rus Alain, Rus Georgeta, Vasile 
Marian, 25 voturi „împotrivă” din partea doamnelor/domnilor Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, 
Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, 
Demea Dorel, Dobra Călin, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Marinconi-
Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Pau 
Radu, Plavoşin Deian, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ştefan, Zamfir Florian şi 3 abţineri din partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, 
Gaita Oana, Lelescu Tiberiu.  
 Deci, propunerea a fost respinsă. Prin urmare, proiectul de hotărâre rămâne pe 
ordinea de zi. Terenul rămâne pentru spitalul regional şi sperăm ca Primăria Timişoara să 
fie de acord.  
 Dacă mai sunt alte discuţii?Dacă nu, supun la vot completarea ordinii de zi a 
şedinţei cu proiectele mai sus menţionate. 

Supun la vot ordinea de zi  a şedinţei.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat ordinea de zi a  şedinţei cu 37 voturi „pentru”din 

partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan 
Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, 
Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu 
Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă 
Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus 
Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian, 
Zamfir Florian.  

Înainte de a trece la dezbaterea problemelor înscrise pe ordinea de zi, vă supun 
aprobării procesul - verbal al şedinţei ordinare din data de 27  august 2014. 

Dacă sunt discuţii?  
Daca nu,  supun la vot procesul verbal al şedinţei ordinare din 27 august 2014.   
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat procesul verbal cu 37 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha 
Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor 
Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită 
Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, 
Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau 
Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus 
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Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zamfir 
Florian.  

În continuare, trecem la dezbaterea punctelor înscrise pe  ordinea de zi a şedinţei. 
 
 
Punctul nr. 1 - Proiect de hotărâre privind solicitarea trecerii unor imobile din 

domeniul public al statului in domeniul public al judeţului Timis. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în  toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu  
E o stare emotiva pentru mine în această şedinţă pentru că nu ştiu care este cu 

PSD-ul, care este cu PDL? 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Asta e grija dumneavoastră acum? Vreţi să  spun acum, să audă presa că am 

stabilit împreună că dacă domnul Zanfir se retrage, domnul Martinescu este dispus să 
vină la PSD pentru că oricum este din zona Făget. 

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu  
Îl obligăm noi să facă asta. Dar noi doi nu ne prea suferim şi nu suntem compatibili.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Deci, având în vedere că nu au fost discuţii şi amendamente în comisie, supun la 

vot proiectul de hotărâre.  
 
Domnul consilier judeţean Marian Vasile 
Eu cred că atunci când este vorba despre patrimoniul judeţului Timiş ar trebui să 

discutăm puţin mai mult.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Ştiţi despre ce discutăm la punctul 1 de pe ordinea de zi?  
Dacă proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate, dacă nu au 

fost făcute amendamente nu văd ce am mai putea discuta.  Dar, dacă totuşi 
dumneavoastră doriţi să discutăm eu nu am nimic împotrivă.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Domnule preşedinte, am citit cu mare atenţie documentele care ne-au fost 

prezentate şi am constatat că rezultă foarte clar două lucruri. În primul rând, rezultă că 
domnul manager conferenţiar dr.  Craina Marius a avut o revelaţie şi a iniţiat un material 
către consiliul de administraţie prin care a solicitat întrunirea consiliului de administraţie.  

Materialul este foarte subţire şi vorbeşte despre comasarea unor activităţi în cadrul  
spitalului judeţean din cadrul spitalului CFR şi despre menţinerea unor activităţi în actualul 
spital CFR. Deci, consider că aici nu este nici un fel de gândire motivată, justificată şi 
profesionistă. Singura chestiune clară este că noi preluăm patrimoniul ce constă în clădiri 
şi terenuri.  
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Mă întreb, dacă noi preluăm acest patrimoniu foarte valoros şi de dimensiuni 
însemnate pentru zona importantă a Timişoarei, ce gândire avem cu privire la aceste 
clădiri şi terenuri pentru că din material nu rezultă nimic de acest gen.  

În referatul Consiliului de Administraţie se vorbeşte doar despre activitatea 
medicală.  Nu se vorbeşte nimic despre clădiri deşi în proiectul de hotărâre se face 
referire  doar la acele clădiri şi terenuri şi nici o referire la activitatea medicală.  

Consider că este complet imatură această propunere şi perfect nemotivată. Prin 
urmare, aş vrea să vă mai gândiţi dacă nu ar fi indicat să amânăm discuţiile asupra  
acestui proiect de hotărâre şi să prezentăm o gândire  faţă de aceste clădiri şi terenuri.  

Cred că pentru cetăţenii Timişoarei şi ai judeţului Timiş este important să ştie ce se 
va întâmpla cu activitatea medicală de la Spitalul CFR. Trebuie să ştim clar dacă există o 
perspectivă a acestei activităţi şi dacă există cineva care ar putea prelua acei medici.  

În concluzie, vă propun amânarea discuţiilor asupra acestui punct înscris pe 
ordinea de zi.  

 
Domnul consilier judeţean Juravle Petru 
Analizând documentele se pare că patrimoniu nu se referă doar la judeţul Timiş ci 

şi la locaţii din alte judeţe. Din documentaţie reiese că spitalul judeţean, referindu-se la 
clădiri,  face precizarea ca acestea se află în patrimoniul public al judeţului Timiş. Cum ne 
explicăm faptul că noi dăm o hotărâre şi faţă de imobile care aparţin altor judeţe? De 
asemenea aş vrea să ştiu dacă vom merge pe modernizarea spitalului CFR care este un 
obiectiv important pentru judeţul nostru. În acest spital mulţi cetăţeni ai judeţului Timiş şi 
nu numai au găsit cadre medicale care şi-au aplecat interesul pentru rezolvarea 
problemelor  lor de  sănătate.  

Practic acest Spital CFR a fost până acum spitalul unde speranţele celor săraci se 
îndreptau acolo. Este un colectiv de oameni serioşi, profesionişti care pe plan extern ar fi 
fost foarte căutaţi. Multe spitale din afara ţării şi-ar fi dorit să aibă asemenea medici şi 
cadre medicale. Nu vreau să jignesc alte cadre medicale şi medici din alte spitale care 
sunt convins că sunt la fel de serioşi şi profesionişti.  Dar la Spitalul CFR este o situaţie 
mai specială dată fiind dotarea spitalului în acest moment şi faptul că acel personal a 
decis să rămână în continuare ar trebui să ne dea puţin de gândit şi să ne aplecăm mai 
mult asupra doleanţelor lor. Sper să găsim soluţia ce mai bună, să avem o documentaţie 
mult mai completă şi un punct de vedere public sau scris al reprezentanţilor Spitalului 
CFR.  

 
Domnul consilier judeţean Marian Vasile 
Domnule preşedinte, acum câteva luni când încă eram în aparatul executiv al 

consiliului judeţean am solicitat de faţă cu directorii anumite aspecte cu privire la această 
posibilă trecere. Cred că vă aduceţi aminte că am solicitat la acea vreme o listă de 
cheltuieli pentru întreţinere şi investiţii în  acest spital foarte vechi.  
 Există un plan de management şi funcţionare şi cu toate acestea am spus că ar fi 
foarte bine să existe un acord cu Ministerul Sănătăţii, astfel încât anumite venituri care vor 
fi obţinute de Spitalul CFR să revină la consiliul judeţean pentru a le putea reinvesti în 
patrimoniu.  Spitalul are o stare deplorabilă şi trebuie făcute investiţii acolo.  
 Tot la acel moment, dacă vă mai amintiţi, am adus în discuţie şi Aeroportul 
Timişoara şi am spus că dacă vin atâtea imobile, bunuri în patrimoniul nostru nu o să  
putem face faţă şi nu o să le putem gestiona pe toate aşa cum trebuie.  
 În consecinţă, susţin punctul de vedere al domnului Martinescu şi al domnului 
Juravle şi propun să se amâne discuţiile asupra acestui punct  pentru că nu putem face o 
astfel de trecere aşa uşor, în orice condiţii, iar apoi să ne dăm seama că nu putem face 
nimic pentru sănătatea cetăţenilor şi probabil că la un moment dat o să schimbăm 
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destinaţia spitalului chiar dacă teoretic nu se poate… găsim noi tot felul de tertipuri, astfel 
încât să reuşim să schimbăm destinaţia şi să rămânem fără spital. 
 Personal consider că trebuie să avem mai mare cumpătare atunci când facem 
astfel de treceri în proprietate.  
 
 Domnul consilier judeţean Pau Adrian 

Domnule preşedinte, aş începe prin a-i spune domnului Marian Vasile să-şi 
amintească de perioada în care era în conducerea executivului că noi consiliul judeţean 
nu putem face  investiţii într-o instituţie care nu este în patrimoniul nostru chiar dacă ne-ar 
fi dat Ministerul Transporturilor toţi bani pe care i-am fi solicitat.  

Pentru a face acest lucru domnule Martinescu nu trebuie să punem căruţa înaintea 
cailor şi nici nu trebuie să ne gândim ce vom face. Este clar că vom avea un scop lucrativ 
şi în nici un caz nu ne vom gândi să închidem unitatea spitalicească. Cred că am 
demonstrat şi până acum că scopul nostru este să le redeschidem pe cele închise în 
mandatul trecut.  

Deci, primul pas pe care ar trebui să-l facem este să aducem această clădire, să 
stabilim problema patrimoniului în administrarea noastră şi apoi să ne gândim ce facem 
cu ea. Este clar că nu ne gândim să o lăsăm la ţigani sau în altă parte, deşi este într-o 
zonă destul de bună şi am putea face şi noi cum se face pe la Primăria Timişoara, dar nu 
asta este scopul nostru.  

Cu toate acestea nu putem discuta acum despre un scop atâta timp cât nu avem 
această clădire. Haideţi să avem o gândire administrativă. Vă reamintesc că începe o 
perioadă destul de grea pentru fiecare dintre noi şi este păcat să plecăm de aici încărcaţi 
negativ. Noi trebuie să gândim în interesul cetăţenilor din judeţul nostru. Sunt de acord că 
la Spitalul CFR merg mulţi cetăţeni şi nu doar cei săraci pentru că este şi va fi un spital de 
referinţă în care îşi desfăşoară activitatea medici şi cadre medicale profesioniste. Nimeni 
nu spune că va încheia activitatea acestora şi va trimite medicii acasă.  

În acest moment ne dorim să preluăm acest spital pentru a-i putea asigura 
existenţa şi viitorul. Ministerul Transporturilor nu îşi mai doreşte să aibă o cheltuială în 
plus cu această unitate. Dacă nu ne trebuie şi cineva nu se gândeşte la cetăţeni atunci 
poate vota împotrivă, noi nu obligăm pe nimeni şi fiecare răspunde de votul acordat.  Vă 
rog să vă gândiţi bine la ceea ce ne dorim să facem cu acest spital..  

 
Domnul consilier judeţean Juravle Petru 
Într-o anume privinţă sunt de acord cu colegul meu dar nu putem să nu luăm în 

considerare şi să nu auzim punctul de vedere al conducerii acestui spital.  Îmi doresc ca 
nimeni să nu aibă nevoie de acest spital dar noi trebuie să fim pregătiţi.  

 
Domnul consilier judeţean Marin Popescu 
Eu cred că lucrurile se află undeva la mijloc pentru că este sigur că noi suntem 

interesaţi de Spitalul CFR şi de tot ce aparţine de consiliul judeţean şi de judeţul Timiş.  
Dacă ne uităm pe această listă observăm că sunt 30 de imobile identificate dintre 

care doar 12 sunt în judeţul Timiş, iar diferenţa în alte judeţe. 
Pe de o parte, nu ştiu dacă noi ar trebui să fim interesaţi şi de imobilele care se află 

în alte judeţe, iar pe de altă parte cred că ar trebui să amânăm discuţiile asupra acestui 
proiect şi pot argumenta de ce insist să facem acest lucru. 

În primul rând trebuie să vedem la ce nivel se ridică costurile judeţului Timiş pentru 
a întreţine o astfel de unitate spitalicească şi de unde obţinem această finanţare. Acestea 
sunt lucrurile cele mai importante pe care trebuie să le aflăm pentru început. Mai sunt şi 
altele dar totul se rezumă la bani mai ales  atunci când este vorba de patrimoniu.  
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Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Personal apreciez cuvântul domnului consilier Pau Adrian şi vreau să-i fac câteva 

menţiuni. Sunt convins că revelaţia iniţiatorului a pornit în urma unui telefon primit din 
partea domnului preşedinte atunci când cobora din avion. Dar recitind acel material vă 
atrag atenţia că acolo se vorbeşte în mod clar de desfiinţarea activităţii din Spitalul CFR, 
preluarea ei de către spitalul judeţean şi, eventual, înfiinţarea unei mici activităţi într-o 
zonă neidentificată.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Domnule Martinescu, dumneavoastră faceţi prezumţii. Vă rog să vă referiţi strict la 

ce discutăm.  Dacă vreţi să aveţi un schimb de replici cu domnul Pau o puteţi face după 
şedinţă.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Singurul material care justifică chestiuni referitor la activitatea medicală este 

decizia Consiliului de Administraţie a Spitalului Judeţean din care reiese clar desfiinţarea 
activităţii medicale.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Domnule Martinescu am să vă explic eu ce înseamnă decizia Consiliului de 

Administraţie.  
 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Îmi permiteţi să continui ce aveam de spus? 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Nu pentru că aţi răspuns deja domnului Pau.  
 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Dar ceea ce faceţi dumneavoastră nu este deontologic.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Domnule Martinescu dar dumneavoastră chiar sunteţi hotărât să faceţi şi astăzi  

astfel de demonstraţii? V-aţi spus cuvântul şi aţi propus scoaterea punctului de pe ordinea 
de zi.  

Proiectul se află deja pe ordinea de zi. Acum nu-l mai putem scoate. Dacă doreaţi 
trebuia să propuneţi înainte de aprobarea ordinii de zi.  Aşa dumneavoastră aţi aprobat 
ordinea de zi. Acum rămâne să supunem la vot proiectul de hotărâre.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Dacă nu mă lăsaţi să vorbesc aveţi posibilitatea să-mi întrerupeţi microfonul.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dacă consider necesar fac şi acest lucru. Vă rog să-i răspundeţi strict domnului 

Pau. Nu trebuie să faceţi acum teoria materialului pe care toţi îl avem în faţă.  
 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Bun, dar dacă dumneavoastră mă tot întrerupeţi nu am cum să-i răspund.  
Deci, din aceste considerente noi consilierii PDL susţinem preluarea acelui 

patrimoniu, doar că, fiind o instituţie abilitată, ne dorim să avem într-un document o 
justificare din care să reiese pentru ce anume ne dorim să  utilizăm acest patrimoniu în 
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perspectivă.  Prin urmare, împreună cu ceilalţi antevorbitori, mai puţin dumneavoastră 
domnule Pau Adrian, susţinem amânarea acestui punct de pe ordinea de zi până la 
prezentarea acelui document care cu siguranţă va fi aprobat în plenul consiliului judeţean.  

 
Domnul consilier judeţean Marian Vasile  
Noi am cerut doar un răgaz pentru a medita mai mult asupra acestei probleme 

pentru că şi noi susţinem o astfel de predare dar nu în orice condiţii. De ce trebuie să 
punem căruţa în faţa cailor?  Cred că ar trebui să ştim din teoria managementului faptul 
că înainte de toate ne fixăm nişte obiective, apoi clarificăm, iar în final executăm. 

Cum putem noi să preluăm ceva şi apoi să ne gândim dacă putem face faţă 
provocărilor. Eu am solicitat şi solicit în continuare să existe o fundamentare, o listă de 
întreţinere şi investiţii, un plan de management care să prevadă inclusiv sursele de venit. 
De asemenea aş vrea să văd care sunt datoriile curente. Consider că este corect să ştim 
şi noi ce primim apoi putem să luăm o decizie fundamentată.  

Din acest motiv suntem un for deliberativ şi decizional. Trebuie să analizăm înainte 
să analizăm, să gândim şi apoi să decidem ce este mai bine pentru cetăţenii judeţului 
Timiş.  Nu vreau ca după 2 -3 ani când ne dăm seama că nu mai putem face faţă să 
schimbăm destinaţia.  

 
Domnul consilier judeţean Stanciu Pompiliu 
Domnule preşedinte adresez tuturor rugămintea de a citi articolul 1 al proiectului de 

hotărâre în care se menţionează clar că „ se solicită Guvernului aprobarea trecerii…”  Cu 
alte cuvinte nu preluăm şi nu trecem nimic ci doar facem Guvernului o simplă propunere 
în speranţa că va dori să treacă acest imobil la consiliul judeţean.  În acest sens se va 
întocmi un dosar în care şi cel care trebuie să predea trebuie să-şi exprime un punct de 
vedere. Toate punctele de vedere ale părţilor se întâlnesc  şi Guvernul decide.  

Trecerea imobilelor, indiferent în ce judeţ sunt, se va face doar prin hotărâre de 
Guvern. Ceea ce facem noi acum este doar o simplă propunere.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Eu sunt convins că atât domnul Marian Vasile cât şi domnul Marius Martinescu au 

înţeles acest lucru dar probabil acest punct de pe ordinea de zi le dă posibilitatea să se 
afirme mai mult.  

 
Doamna consilier judeţean Marinconi Flavia 
Cred că mulţi dintre noi ştiu că din acest an Casa de Sănătate a Transporturilor  a 

fost desfiinţată şi a trecut la Casa Naţională de Asigurări de Sănătate. Până acum 
activitatea Spitalului CFR, care este de fapt un spital zonal  motiv pentru care cuprinde 
toate acele locaţii, a fost finanţat de Casa Transporturilor din Bucureşti.  Spitalul CFR a 
funcţionat ca un fel de spital regional pe linie de transporturi pentru că asigura şi 
activitatea medicală ambulatorie din domeniul transporturilor.  

Ceea ce se prevede aici se referă strict la propunerea de trecere în administrarea 
consiliului judeţean, iar acest fapt este benefic pentru că doar aşa se vor putea primi 
fonduri. Nu ştiu încă de unde şi când sau daca putem face parteneriate private. În nici un 
caz spitalul nu poate să rămână la subfinanţarea de la Casa Naţională de Asigurări de 
Sănătate  pentru că aceasta nu dă fonduri pentru investiţii, pentru reparaţii ci doar pentru 
activităţile medicale.  

Din câte am înţeles din referatul domnului profesor Craina activităţile medicale nu 
se vor desfiinţa şi se vor desfăşura în continuare pentru că este nevoie de acel efectiv 
unic pe care îl are numai acest spital.  
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În ceea ce priveşte imobilele propuse pentru trecerea în proprietatea consiliului 
judeţean cred că aici ar trebui făcută o departajare, în sensul că acele imobile care se află 
în alte judeţe să intre în patrimoniul consiliilor judeţene ale acelor judeţe, respectiv 
Mehedinţi, Arad, Caraş Severin, iar cele care sunt în Timişoara şi în judeţul Timiş să fie 
trecute în patrimoniul Consiliului Judeţean Timiş.  

Deci, consider că este benefică preluarea pentru că doar aşa putem salva acel 
spital cu tradiţie. Ţin să vă informez că acel spital nu a deservit doar persoanele angajate 
la CFR ci toată populaţia care a  solicitat. Acest lucru s-a făcut pe bază de regim hotelier, 
respectiv cei care erau din afara Casei de Sănătate a Transporturilor dar doreau asistenţă 
medicală în Spitalul CFR, investigaţiile medicale şi tratamentele erau gratuite, iar cazarea 
şi masa se plăteau de către cei internaţi.  

Vă propun să fim de acord cu trecerea imobilelor în patrimoniul consiliului judeţean 
şi vă rog să ţineţi cont de amendamentul pe care l-am făcut şi prin care propun ca 
imobilele care se află în sfera celorlalte judeţe să fie trecute în patrimoniul consiliilor 
judeţene respective. Vă mulţumesc! 

 
Domnul consilier judeţean Liviu Cocean 
Domnule preşedinte, nu pot să nu constat că în ceea ce priveşte activitatea 

medicală privim cu foarte multă detaşare faţă de ceea ce presupune o proiecţie în planul 
dezvoltării. Ne aducem aminte cu câtă uşurinţă am votat pentru alipiri, dezmembrări şi 
alte chestiuni de acest gen legate de complexul spitalicesc de la Giroc care până la urmă, 
din câte am înţeles, nu se va mai realiza.  Aşa că din punctul meu de vedere avem şi de 
această dată o proiecţie total deficitară care nu are nici o legătură cu realitatea în ceea ce 
priveşte dezvoltarea infrastructurii în plan medical.  

Deci, şi în acest caz, exact aşa cum spuneau şi antevorbitorii mei, nu avem nici un 
plan de management sau altceva care să justifice faptul că ştim cu adevărat ce vrem să 
facem acolo.  De asemenea, aş vrea să-i spun domnului Stanciu că ne-am obişnuit să 
votăm lucruri despre care spunem  că reprezintă doar solicitări dar se constată în final a fi 
cutume ce devin de sine stătătoare. În concluzie, consider că dacă am vota acum nu am 
face decât să certificăm ceva care nu are legătură cu realitatea.  

Domnului Pau Adrian aş vrea să-i spun că după  2 ani de mandat  nu pot să nu 
remarc faptul că nu există alt coleg din PSD care să fi atacat cu o mai mare virulenţă foştii 
colegi indiferent de partidul din care fac parte.  De asemenea, din câte îmi amintesc 
dumneavoastră aţi fost consilier local în perioada în care clanurile ţigăneşti despre care 
aminteaţi au acaparat o parte din imobilele din centrul Timişoarei.  Aşa că, promisiunile 
dumneavoastră cu privire la destinaţia acestor imobile sunt deşarte şi nu putem pune preţ 
pe ele.  Vă mulţumesc! 

 
Domnul consilier judeţean Stancu Traian 
Eu recunosc că este campanie electorală şi că acest subiect este unul de 

campanie electorală. Prin urmare voi merge pe acest lucru şi voi spune că, aşa cum a 
spus şi domnul Stanciu Pompiliu, toţi în particular vrem descentralizare dar când ajungem 
să facem descentralizare efectiv atunci la  primi paşi ne oprim. Deci, când nu se va face 
descentralizarea să ne întrebăm care este partea noastră de vină.  Vă mulţumesc! 

 
Doamna consilier judeţean Rus Georgeta 
Fiind puţin răcită eram pe punctul de a renunţa să iau cuvântul, însă trebuie să 

vorbesc şi să vă spun că am lăsat culorile politice afară, iar acum vorbesc ca om de 
administraţie publică locală dar şi ca medic în sistemul public de sănătate.  

E adevărat, Casa de Sănătate a Transporturilor s-a desfiinţat dar avem o casă 
naţională atât de subfinanţată care abia face faţă cu salariile medicilor, cu dotarea 
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spitalelor etc. Nu e un secret pentru nimeni că spitalul judeţean se descurcă foarte greu 
pentru că fondurile primite sunt insuficiente pentru prevenţie, igienă, servicii de catering, 
servicii de curăţenie, etc. Ca să nu mai vorbim de fonduri pentru dotarea cu aparatură 
medicală şi obiecte sanitare. Avem săli de operaţie în stări deplorabile. Bisturiele sunt 
luate acasă de medici şi ascuţite şi au ajuns atât de subţiate încât ne mirăm că mai pot fi 
folosite. Deci, trebuie să ne gândim că toate acestea se întâmplă datorită unei 
subfinanţări din partea casei naţionale care are alocat un procent mic pentru sistemul de 
sănătate.  

Dacă acum mai adăugăm încă o unitate spitalicească din punct de vedere al 
activităţii medicale va fi foarte greu. Nu vorbesc de patrimoniu, de construcţii sau 
renovare pentru că fondurile pentru acestea nu sunt decontate de casa naţională ci prin 
programe şi proiecte de management. De toate aceste lucruri trebuie să ţinem cont.  

De asemenea ştim foarte bine că spitalul judeţean abia se descurcă în situaţia 
actuală dacă îi mai adăugăm pe umeri încă o povară, plus unităţile din celelalte judeţe nu 
ştiu cum o să facă faţă.  

Cred că cea mai bună metodă este să fim cu toţii înţelegători, să amânăm 
subiectul şi să facem un proiect bun  nu doar pentru cetăţenii judeţului ci şi pentru pacienţi 
în general şi CNAS pentru că acum multe lucruri nu sunt puse la punct şi e păcat să luăm  
o decizie.  

Intervenţia mea nu a fost una electorală pentru că nu am motiv să fac acest lucru,  
dar este păcat să mergem mai departe fără un proiect de management. Haideţi să-l 
amânăm până luna viitoare pentru că şi luna următoare suntem în campanie electorală şi 
putem face un proiect bun din toate punctele de vedere.  

 
Domnul consilier judeţean Lăzureanu Aurel 
Domnule preşedinte, stimaţi colegi, mă surprinde faptul că, deşi proiectul de 

hotărâre a fost avizat favorabil în toate cele 7 comisii de specialitate, deşi am aprobat în 
unanimitate ordinea de zi a şedinţei, noi discutăm aici pe baza unui  proiect cu care toţi 
cei 36 de consilieri au fost de acord şi au dat aviz favorabil în comisiile de specialitate. 
Prin urmare, consider că nu trebuie să-l scoatem de pe ordinea de zi ci trebuie să-l 
supunem la vot în plenul consiliului judeţean.  

Este inadmisibil să discutăm o oră pe un subiect aprobat deja în comisiile de 
specialitate. Cum putem să discutăm despre reorganizarea unităţii atâta timp cât spitalul 
nu este al nostru. Vă rog să înţelegeţi că odată ce am votat în comisii şi am aprobat 
ordinea de zi nu  trebuie să venim în plen să reluăm discuţiile.  

 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Îmi pare rău dar trebuie să-i spun domnului Lăzureanu că acest proiect de hotărâre 

nu a fost votat în Comisia economică.  Deci, nu mai susţineţi că a fost avizat favorabil în 
toate comisiile pentru că în Comisia economică nu a trecut. Vă rog să verificaţi. A fost în 
Comisia economică dar nu a fost avizat.  

În ceea ce mă priveşte am ascultat cu atenţie cuvântul specialiştilor şi cred că 
trebuie să ţinem cont de părerea lor în decizia pe care o vom lua. Au vorbit două doamne 
doctor şi pe bună dreptate au propus că patrimoniul din alte judeţe să nu îl preluăm noi şi 
să rămână la consiliile judeţene din judeţele respective. Apoi trebuie să avem un punct de 
vedere al Ministerului Transportului pentru că este titularul de drept al acestui patrimoniu.  

Eu cred că ne grăbim puţin şi de aceea vă propun amânarea discuţiilor. Ţin să 
subliniez faptul că nu suntem împotrivă să preluăm acest patrimoniu deosebit de 
important la consiliul judeţean dar dorim o amânare până la clarificarea situaţiei cu privire 
la materialele  prezentate şi modul în care au fost prezentate acestea.  În plus să ştiţi că 
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nu e singurul punct înscris pe ordinea de zi care are la bază materiale neconvingătoare, 
proiectele respective nu sunt fundamentate. Asupra acestora vom mai reveni.  

Deci, încă o dată, vă rog şi insist ca acest punct să fie amânat. Nu suntem 
împotrivă dar dorim să fie amânat până la clarificarea situaţiei. Nu uitaţi că aici este vorba 
de patrimoniu.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Deocamdată nu e vorba de patrimoniu. Deocamdată discutăm doar  de acordul 

nostru pe care îl dăm sau nu pentru preluarea patrimoniului.  
În plus, vă informez că decizia  nu am făcut-o nici în avion şi nici ca urmare a 

viselor domnului Martinescu ci doar  pentru că acolo sunt specialişti care pot să ne spună 
dacă în cazul în care să preluăm Spitalul CFR, există o şansă ca cei care sunt 
profesionişti în acest domeniu să-l pună în funcţiune şi  să-l eficientizeze.  Tocmai pentru 
a avea o garanţie în plus că îl putem folosi pentru cetăţenii judeţului şi nu numai. Dacă nu 
luăm o decizie acum,  în perioada următoare oricum se va închide pentru că nu au 
fondurile necesare să-şi poată continua  activitatea.  

Am discutat cu reprezentanţii Spitalului CFR şi am aflat că personalul este din ce în 
ce mai puţin pentru că foarte mulţi au plecat.  Este adevărat că au datorii, dar noi nu am 
semnat nici un acord cu Ministerul Transporturilor pentru preluarea spitalului.   

Deci, în acest moment, în urma discuţiilor purtate la nivelul Ministerului 
Transporturilor ni s-a adresat rugămintea de a ne exprima acordul cu privire la preluarea 
sau nu a acestui spital.  Decizia finală aparţine Guvernului care prin hotărâre va spune 
dacă spitalul vine la consiliul judeţean sau nu. Tot prin hotărâre de Guvern se va decide 
dacă imobilul de la Turnu Severin vine la Timiş sau nu. Dacă vine atunci o vom transfera 
cu titlu gratuit către Consiliul Judeţean Mehedinţi.  

Cum vreţi să iniţiem un proiect pentru luna viitoare, cum vreţi să pregătim într-un 
timp atât de scurt  managementul  unei unităţi care de ani de zile nu mai funcţionează 
cum trebuie. Vreţi să facem un management, un studiu ce trebuie plătit, analizat… dar în 
baza cărui acord putem plăti bani pentru acest studiu dacă noi nu suntem proprietari, nu 
avem un acord stabilit.  

Văd că aţi intrat deja în campania electorală dar vă rog să încercaţi să treceţi 
dincolo de aceasta pentru că noi vrem să salvăm Spitalul CFR, iar primul pas este să ne 
dăm acordul dacă îl preluăm sau nu.  După ce decidem acest lucru putem discuta condiţii 
şi ce facem pe viitor.  Din acest motiv am spus că spitalul judeţean este cel care decide 
ce secţii rămân acolo. 

Este adevărat că am decis împreună că facem un proiect pentru realizarea unui 
spital de excelenţă la Giroc. Nici până acum legea nu a fost dată. Se pare că urmează noi 
discuţii şi în curând va apărea legea parteneriatului public privat. Din acest motiv consiliul 
judeţean nu a avut posibilitatea să facă acel parteneriat.  Ştiţi că avem obligaţia să mutăm 
Spitalul Văcărescu. Am zis că îl mutăm la Giroc dar nu am reuşit să facem acest lucru.  

Avem posibilitatea să salvăm patrimoniu, medicii şi cadrele medicale de la Spitalul 
CFR aşa că vă propun să trecem dincolo de campania electorală şi să ne gândim la ei.  
Dacă tot primim gratis de la Guvern clădiri, bani, investiţii credeţi că mai trebuie să ne 
gândim dacă ne afectează sau nu imaginea.  

Deocamdată noi nu putem face nimic, poate doar să comandăm medicilor să ne 
facă un plan.  Nu înţeleg, toată lumea este de acord dar să-l mai amânăm o lună, însă vă 
asigur că nici în 3 luni nu vom putea face un plan de management pentru că în primul 
rând trebuie să primim clădirea, iar acest lucru se poate face luna următoare sau peste 2 
3 luni, sau există posibilitatea să nu o primim deloc.  

Nu cred că este cazul să discutăm atât de mult despre faptul că ne dorim să 
salvăm acei oameni şi să salvăm Spitalul CFR. Ne temem să ne implicăm pentru că nu 
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sunt bani, dar dacă în actuala guvernare sunt bani puţini, nu uitaţi că în vechea guvernare 
nu erau bani deloc şi multe spitale au fost închise.  

Haideţi să trecem dincolo de campania electorală, dincolo de reproşuri şi să ajutăm 
cetăţenii din judeţul Timiş indiferent câţi bani avem sunt ai noştri, ai consiliului judeţean şi 
îi folosim pentru cetăţenii judeţului nostru. Vreţi să ajutăm cetăţenii din Timişoara şi din 
judeţul Timiş sau nu? Unde vreţi să mutăm Spitalul Regional CFR? La Lugoj? De ce să 
nu îl luăm noi să-l salvăm şi să-l eficientizăm atâta cât se poate. Poate nu vom reuşi să 
facem prea mult dar măcar facem ceva, salvăm oamenii, salvăm clădirile, patrimoniu care 
este acolo. Pentru a face acest lucru trebuie să aprobăm astăzi proiectul de hotărâre.  

Nu vă spun cum să votaţi, nu vreau să vă influenţez votul, oricum noi avem 
majoritatea dar vreau ca toţi să fiţi de acord ca proiectul de hotărâre să treacă.  După 
exprimarea votului vom vedea cine a fost de acord şi cine nu. Chiar am să fac public 
votul. E pentru prima dată când îmi permit să rog purtătorul de cuvânt, doamna Jana 
Lavrits să dea un comunicat de presă în care să arate care cum a votat proiectul de 
hotărâre.  

Haideţi să nu fim copii şi să dăm dovadă de oameni maturi pentru că nu înţeleg 
raţionamentul dumneavoastră.  

 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
Sper că prin ceea ce vă voi spune voi reuşi să vă lămuresc. Aş vrea să aveţi 

răbdare  şi să citiţi procesul verbal al Consiliului de Administraţie pentru că veţi constata 
că noi avem acolo doi reprezentanţi, respectiv domnul dr. Laichin Mihai – membru şi 
domnul dr. Presurea  - membru supleant.  Aceşti doi reprezentanţi ai consiliului judeţean 
în Consiliul de Administraţie al Spitalului CFR au întocmit un proces verbal ce a fost 
însuşit şi de domnul conf. dr. Craina Marius – managerul Spitalului CFR.  

Din procesul verbal reiese clar că în conformitate cu procesul verbal întocmit în 
Consiliul de Administraţie a fost aprobată modificarea structurii prin preluarea spitalului.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
De ce vă enervaţi domnule Alain Rus şi nu-l ascultaţi pe domnul Bologa să termine 

ce are de spus? 
 
Domnul consilier judeţean Alain Rus 
Cum să nu mă enervez domnule preşedinte? În anul 2012 aţi câştigat alegerile cu 

promisiuni. Ce aţi făcut pentru spitalul de copii? Spuneţi ce s-a întâmplat? Cum ne 
permitem noi să cerem un spital când în spitalul judeţean oamenii se tratează cu 
medicamente cumpărate cu bani proprii. Câţi dintre dumneavoastră se tratează în spitalul 
judeţean? Faceţi cumva să funcţioneze spitalul judeţean şi apoi puteţi să-l împovăraţi cu 
încă o unitate.  

Nu pot să-l ascult pe domnul Bologa pentru că eu am citit acele materiale. Dacă nu 
aveţi să spuneţi ceva în plus, atunci, domnule Bologa,  nu mai spuneţi nimic.  

 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
Vedeţi, acesta este motivul pentru care am plecat din PNL . PNL mi-a spus ce să 

spun. Toţi cei care au vorbit până acum, mai puţin cele două doamne doctor care 
lucrează în sistem, au fost pe lângă subiect.  De exemplu, pe domnul Liviu Cocean, mare 
manager, chiar nu îl înţeleg.  Nu mai vorbesc de restul colegilor care au vorbit şi pe care 
eu nu i-am întrerupt ci am ascultat până la final ce au de spus. V-am respectat pe fiecare 
dintre dumneavoastră atunci când aţi luat cuvântul să vă spuneţi punctul de vedere.  

Revin la ceea ce am avut de spus şi pentru că  timpul a fost destul de  scurt am 
crezut că nu aţi avut timp să citiţi toate materialele prezentate.  Cred că ar fi bine să ţinem 
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cont şi de părerea reprezentanţilor consiliului judeţean în Consiliul de Administraţie pentru 
că noi am fost cei care i-am delegat acolo să ne reprezinte interesele. Dacă ei ca medici 
au luat o decizie atunci ar trebui să o respectăm.  

Problema care se pune este că acum solicităm guvernului doar o aprobare pentru 
trecerea unor imobile din domeniul public al Statului şi administrarea  Ministerului 
Transportului în domeniul public al judeţului Timiş aşa cum am făcut de fiecare dată când 
am mai trecut şi alte imobile, dar probabil că s-a uitat acest lucru de exemplu aeroportul, 
drumuri naţionale care vor fi judeţene, etc.  

 
Domnul consilier judeţean Liviu Borha 
În calitate de preşedinte al Comisiei de sănătate şi protecţie socială, am ascultat 

cuvântul luat de colegii din opoziţie şi colegii de la putere şi consider că acestea nu sunt 
în contradicţie pentru că nimeni nu a spus că nu doreşte preluarea în patrimoniul 
consiliului judeţean această avere deosebit de importantă care este Spitalul CFR cu toate 
imobilele ce le deţine în judeţul Timiş şi în alte judeţe.  

Există totuşi o singură problemă şi se pare că deja  campania electorale îşi face 
efectul. Noi cei care dorim amânarea acestui proiect pentru o perioadă nu cerem să 
facem acest lucru decât pentru a clarifica situaţia care există în acest moment cu Spitalul 
CFR. Vrem să ştim ce preluăm pentru că aşa se procedează în mod legal. Ca 
management, ca eficienţă ca şi conducere trebuie să şti ce preiei.  

Haideţi vă rog să nu mai discutăm în contradictoriu şi să fim cu toţii de acord cu 
amânarea pentru o lună de zile acest proiect  şi în această perioadă să fim informaţi, de 
către persoanele abilitate, inclusiv reprezentanţii spitalului şi cei ai Ministerului 
Transportului cu privire la situaţia Spitalului CFR pentru că noi nu avem încă punctele de 
vedere oficiale ale acestora. Trebuie să vedem exact ce preluăm.  

Nu putem să nu fim de acord cu preluarea având în vedere că este vorba de o 
suprafaţă de teren atât de mare. Cu toate acestea partea medicală şi cheltuielile care 
sunt pentru activitatea medicală şi personal, astfel încât să punem în valoare spitalul este 
o altă problemă ce trebuie clarificată până luna viitoare.  

Nu cred că se pune problema să dăm comunicate de presă că cineva nu este de 
acord pentru că toată lumea este de acord cu preluarea cu condiţia să se amâne proiectul 
pentru o lună de zile pentru a clarifica toate problemele existente.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Cred că am discutat destul acest subiect. Cred că toată lumea a înţeles că pentru 

preluarea spitalului trebuie să vedem mai întâi dacă primim aprobarea din partea 
Guvernului, apoi să vedem despre ce este vorba cu privire la patrimoniu care nu va fi 
preluat oricum ci în anumite condiţii (exemplu: cum se preia din punct de vedere al 
datoriilor, ce obligaţii avem cu privire la predarea către alte consilii judeţene etc).  Dacă 
acum nu sunteţi de acord să aprobăm proiectul de hotărâre cum vreţi să trimitem 
solicitarea către Guvern? Astăzi discutăm dacă suntem de acord să treacă la consiliul 
judeţean, apoi trimitem la Guvern solicitarea noastră şi în final vedem dacă solicitarea 
noastră este aprobată. În caz contrar nu văd de ce am discuta despre cine va fi, cine va 
prelua, ce va prelua, cine va gândii viitoarea strategie a tot ce înseamnă patrimoniu. 
Dumneavoastră acum vă gândiţi doar la cei 25-30 de medici şi cadre medicale care sunt 
în prezent acolo, dar nu luaţi în considerare faptul că patrimoniul este mult mai mare.  

Dacă nu sunteţi de acord este păcat să pierdem aceşti specialişti, este păcat să 
pierdem patrimoniu. Acum decidem dacă îl vrem sau nu apoi hotărâm împreună ce 
facem. 
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Domnul consilier judeţean Liviu Cocean 
Strict legat de ceea ce am discutat până acum, cu permisiunea dumneavoastră 

domnule preşedinte,  aş vrea să intervin.  
Parafrazând cele spuse până acum, e adevărat că indiferent ce am face chiar şi la 

o jucărie primită în dar căreia, la un moment dat, îi punem altă roată, o curăţam puţin, tot 
implică anumite costuri. La fel se întâmplă şi cu acest spital.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Bun, dar haideţi să discutăm acest lucru abia după ce primim aprobarea. Acum nu 

putem hotărâ dacă facem ceva sau nu atâta timp cât nu avem „jucăria” în mâna noastră.  
 
Domnul consilier judeţean Liviu Cocean 
Nu uitaţi că este vorba de un edificiu destul de complex pe care nu-l putem lua 

oarecum şi apoi să spunem că-l ţinem şi vedem noi ce facem cu el sau aşteptăm până 
vine cineva să-l închirieze.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Am înţeles punctul dumneavoastră de vedere domnule Liviu Cocean. Vă rog să vă 

opriţi şi puteţi să vă exprimaţi opţiunea dumneavoastră prin vot.  
 
Domnul consilier judeţean Liviu Cocean 
Domnule preşedinte, vă rog să-mi permiteţi să continui punctul de vedere pentru că 

nu puteţi să veniţi cu această abordare, să ne dovediţi  zelul dumneavoastră mesianic 
legat de salvarea oamenilor pentru că au  mai fost oameni şi acum 30 – 40 de ani din 
prea multă dorinţă de  salvare am dat-o într-o revoluţie.   

Vă rog frumos să nu mai veniţi cu altfel de abordări şi să puneţi presiune pe noi, că 
vezi doamne, trebuie să ştie cetăţenii judeţului Timiş cum votăm noi.   

 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Domnule preşedinte, ipocrizia este dusă la maxim şi nu mai suport. Aceşti oameni 

uită că în 2010, Guvernul Boc a dat Timişoarei  prin  hotărâre de Guvern 4 spitale fără să 
întrebe pe nimeni. De asemenea, uită că obstetrică – ginecologie a fost mutată la Spitalul 
Municipal fără să întrebe pe nimeni şi uită că cineva a pus un management foarte bun la 
acest spital care, deşi  a preluat obstetrica – ginecologia cu datorii foarte mari, a făcut 
lucruri foarte bune.  

Deci, au uitat aceste lucruri şi acum vin să ne dea lecţii cu privire la preluarea 
spitalului. Alianţa asta, căreia nu ştiu cum să-i spun, nu ştie decât să taie, să închidă 
spitale. Vă rog să le explicaţi frumos şi să supuneţi la vot fără să mai lungim discuţiile la 
nesfârşit.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
În acest caz, supun la vot dacă sunteţi de acord să transmitem către Guvern 

solicitarea noastră cu privire la preluarea Spitalului CFR.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 22 voturi „pentru” din 

din partea doamnelor/domnilor Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cociobea Sorin, 
Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, 
Dobra Călin, Gavrilită Bianca, Lăzureanu Aurel, Marinconi-Marcu Flavia, Mihoc Marcel, 
Negoiţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, , Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Stanciu 
Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Zamfir Florian şi 15 abţineri din partea 
doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Borha Liviu, Cocean Liviu, Costa 
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Cosmin, Gaita Oana, Juravle Petru, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Moldovan Paul, 
Păşcuţă Adrian, Popescu Marin, Rus Alain, Rus Georgeta, Vasile Marian. 

Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Înainte de a trece la următorul punct de pe ordinea de zi vă rog să-mi spuneţi dacă 

la primul punct este vorba de patrimoniu sau nu. Aş vrea să-mi răspundă domnul secretar 
al judeţului Timiş. Avem nevoie de 2/3 din numărul de voturi sau nu? 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Nu este vorba de patrimoniu. Nu discutăm de patrimoniul consiliului judeţean.  
 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Domnule preşedinte este evident că decizia luată în acest moment face parte din 

hotărârile care se referă la patrimoniu şi se votează cu 2/3 din voturi.  
 
Domnul consilier judeţean Stanciu Pompiliu 
Este vorba de patrimoniul statului şi noi nu putem decide asupra acestuia.  
 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
În urma aprobării acestei hotărâri noi preluăm un patrimoniu. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Nu. În urma acestei hotărâri Guvernul decide dacă preluăm sau nu patrimoniu.  
 
 
Punctul nr. 2 – Proiect de hotărâre privind retragerea folosinţei gratuite de la 

Autoritatea de Sănătate Publica Timis a unui teren in suprafaţa de 4.234 mp înscris 
in Cartea Funciara nr. 426650 Timişoara, nr. top 25066/1-7/1/1b, proprietate publica 
a Judeţului Timis. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în 6 comisii de specialitate, respectiv, Comisia 

Economica,  Comisia pentru Cultura, Invatamant, Tineret si Sport, Comisia pentru 
Sănătate si Protecţie Sociala,  Comisia pentru Agricultura si Dezvoltare Rurala si        
Comisia de Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Lucrări Publice si  Protecţia Mediului        
Comisia pentru Relaţii si Cooperare Interna si Externa  

Comisia pentru Administraţie Publica Locală propune organizarea unei întâlniri 
între Consiliul Judetean Timis si Primăria Timişoara pentru adoptarea unei strategii pe 
viitor pentru continuarea proiectului construirii Spitalului Regional de Urgenta Timişoara, 
motiv pentru care se solicită amânarea promovării acestui proiect de hotărâre. 

Nu ştim cine va face Spitalul Regional, fie Direcţia de Sănătate Publică căreia i-am 
dat prima dată şi nu s-a aprobat, fie municipalitatea împreună cu judeţul şi ministerul. 
Deci, e posibil să existe o altă formulă legală cu care trebuie să fim şi noi de acord şi 
Municipiul Timişoara. Important e ca noi să fim de acord cu intabularea suprafeţei de 
4.234mp. şi atribuirea acestei suprafeţe pentru realizarea spitalului regional.  

Rog preşedintele Comisiei pentru Administraţie Publica Locală să prezinte şi să 
susţină această propunere. 

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Doresc să fac un amendament .  În primul rând vreau să vă spun că aici sunt două 

chestiuni esenţiale care se referă la proiectul de hotărâre.  O primă chestiune se referă la 
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reglarea din punct de vedere juridic a  acelui teren acordat în acest moment în folosinţă 
gratuită, respectiv suprafaţa de 4.234 mp şi terenul destinat iniţial prin hotărâre a 
consiliului judeţean, respectiv 10 ha destinate Direcţiei de Sănătate Publică pentru un 
proiect care are în vedere construcţia spitalului regional. Prin urmare, propun reglarea 
celor două situaţii prin următorul amendament.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Haideţi să nu facem acum amendamente. Vă rog domnule consilier Martinescu să 

propuneţi cum ar trebui să sune primul articol din proiectul de hotărâre cu privire la 
preluare, apoi articolul 2 cu privire la spitalul regional.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Vă rog să mă ascultaţi pentru că amendamentul pe care îl fac va consta într-un 

singur articol.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Da, dar eu v-am spus să faceţi propuneri cum ar trebui să sune articolele din 

proiectul de hotărâre.  
 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Dacă îmi acordaţi cuvântul acum fac acest lucru.  
Deci, art. 3 va avea următorul conţinut: „ Prin ridicarea topo cadastrală asupra 

terenului aflat  în folosinţa Aviaţiei Utilitare SA să fie identificată o parcelă în suprafaţă de 
10 ha, cu destinaţia, transmiterea în folosinţă gratuită la Autoritatea de Sănătate Publică 
Timiş, pentru o perioadă de 49 de ani, în vederea construirii Spitalului Regional de 
Urgenţă Timişoara”.  

Acest text va constitui un nou articol 3 în proiectul de hotărâre.  
Art. 4 va prelua textul existent cu conţinutul existent în art. 3 din proiectul de 

hotărâre, iar art. 4 din proiectul de hotărâre va fi renumerotat cu art. 5 şi va prelua textul 
existent în momentul de faţă.  

Acesta este amendamentul pe care doresc să-l supuneţi la vot.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Dar în ce calitate face Aviaţia Utilitară modificarea topo cadastrală.  
 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Nu, noi facem modificarea pentru că în memoriu se precizează că a fost sau este 

în curs de a fi comandată o ridicare topo pentru comasarea în întreg a terenurilor.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Domnule Martinescu, ridicarea topo a fost făcută în urma deciziei instanţei.  
 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Nu, sunt două chestiuni diferite. O ridicare topo în urma aplicării sentinţei şi o 

ridicare topo pe diferenţa de teren care este utilizată de aviaţia utilitară şi urmează a fi 
comasată.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Da, dar diferenţa de teren nu este a aviaţiei ci a Timişoarei. Noi trebuie să facem 

împreună cu Timişoara o ridicare topo a terenului care va merge înspre spitalul regional.  
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Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Dacă îmi permiteţi voi cita o frază din raport: „ … s-a comandat o ridicare topo 

cadastrală asupra întregului teren aflat în folosinţa Aviaţiei Utilitare SA, urmând a se 
unifica toate parcelele şi a fi înscrise într-o singură carte funciară…” 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dacă vreţi să ne referim la cele 10 ha. care merg către Autoritatea de Sănătate 

Publică în vederea construirii trebuie să fie de acord şi Timişoara. Noi facem doar pentru 
parcelele noastre şi nu putem face ridicări topo pentru cele aproximativ 9 ha ale Primăriei 
Timişoarei.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Dar în raport şi în propunerea mea nu se vorbeşte de Timişoara. Nu înţeleg de ce 

vă tot legaţi de Timişoara.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Vorbim de Timişoara pentru că  dumneavoastră tot amintiţi de cele 10 ha de teren.  

Nu vorbiţi dacă nu ştiţi despre ce este vorba. Cele 52 ha  nu sunt lipite, sunt în 
continuarea pistei.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Şi dumneavoastră doriţi să anulaţi realizarea obiectivului Spitalul Regional prin 

această hotărâre? 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Nu, cred că dumneavoastră nu înţelegeţi că noi dăm în continuare cu mare drag 

suprafaţa care o avem cu condiţia că şi Timişoara va da suprafaţa ei de teren. În caz 
contrar nu mai are rost să discutăm pentru că trebuie să găsim o altă locaţie. Suprafaţa 
de teren de 52 ha nu are legătură pentru că se află în  zona Aviaţiei Utilitare în 
continuarea pistei şi nu putem pune spitalul pe pista de aterizare.  

Cred că faceţi toate aceste discuţii doar din dorinţa de a demonstra ca aţi fost mare 
primar în Lugoj atâţi ani şi s-a ales praful de acest oraş. Haideţi domnule Martinescu 
încetaţi cu astfel de comentarii că deveniţi penibil.  

Deci, suntem de acord cu dumneavoastră cu condiţia că facem împreună cu 
Timişoara care trebuie să pună la dispoziţie cele 10 ha, altfel nu mai facem acolo şi 
căutăm un alt teren pe care să amplasăm locaţia spitalului regional.  

Dumneavoastră vorbiţi din birou însă eu am fost la faţa locului şi pot să vă spun că 
poziţionarea pe hartă nu se potriveşte cu cele 10 ha despre care spuneţi dumneavoastră.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Eu am crezut că dumneavoastră sunteţi specialist doar în ape.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Sunt specialist în a vă răbda pe dumneavoastră pentru că faceţi tot posibilul să 

ieşiţi din limitele bunului simţ .  
 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Da, sunteţi primul specialist al judeţului care deşi faceţi eforturi mari să vă menţineţi 

într-o zonă civilizată uneori mai depăşiţi această zonă.  
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Domnul preşedinte Titu Bojin  
Da, şi curând nu cred că o să mai fiu civilizat …  observ că pentru dumneavoastră 

civilizaţia este ceva pierdut în zona Făgetului.  
 
Domnul consilier judeţean Stancu Traian  
Domnule preşedinte, vă propun ca articolele din proiectul de hotărâre să aibă 

următorul conţinut: art. 1 – se aprobă ridicarea topo…. cu denumirile respective; art 2 – se 
menţine darea pe o perioadă de 49 de ani în folosinţă gratuită Autorităţii de Sănătate 
Publică Timiş pentru proiectul Spitalul Regional.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Amendamentul dumneavoastră este corect şi la obiect.   
 
Domnul consilier judeţean Juravle Petru 
Cred că mai corect ar fi să spunem în concesiune şi nu în folosinţă gratuită.  
 
Domnul consilier judeţean Stancu Traian  
Da, dar nu uitaţi că acum două mandate am dat o hotărâre în acest sens. Vreau să 

vă spun că am sesizat şi în comisie acest aspect pentru că până în 2020 se vor finanţa pe 
bani europeni 4 spitale regionale. Iniţial era vorba de 3 spitale acum a apărut şi al 
patrulea. Aş dori foarte mult ca judeţul Timiş să nu fie exclus dintr-o chestiune de genul 
„în concesiune şi nu proprietate pe teren” .  Cred că cel mai bine este să păstrăm aşa 
cum a solicitat Ministerul Sănătăţii şi să nu schimbăm nimic pentru că nu vreau să existe 
riscul să pierdem realizarea în judeţul nostru a spitalului regional.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Da, suntem de acord cu observaţia dumneavoastră şi cred că domnul Juravle tot la 

acest lucru făcea referire.  
 
Domnul consilier judeţean Juravle Petru 
În Comisia economică am discutat foarte serios această problemă. Chiar am 

analizat Extrasul de Cartea Funciară şi am pus în discuţie acea hotărâre adoptată de 
consiliul judeţean.  

 
Domnul consilier judeţean Pau Adrian 
Domnule preşedinte vă rog să ţineţi cont de faptul că domeniul public al Statului  

Român nu se poate concesiona printr-o hotărâre a consiliului judeţean ci doar în urma 
unei licitaţii.  Trebuie să vorbim de darea în folosinţă gratuită.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Domnule consilier judeţean Stancu Traian vă rog să daţi din nou citire 

amendamentului dumneavoastră pentru a-l putea supune la vot.  
 
Domnul consilier judeţean Stancu Traian  
Vă propun ca articolele din proiectul de hotărâre să aibă următorul conţinut: art. 1 – 

se aprobă ridicarea topo…. cu denumirile respective din CF şi  art 2 – se menţine darea 
ani în folosinţă gratuită conform HCJT nr. 29/2008 pe o perioadă de 49 ani Autorităţii de 
Sănătate Publică Timiş pentru proiectul Spitalul Regional.  
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Domnul preşedinte Titu Bojin 
Deci mergem pe varianta propusă de domnul Stancu Traian. Nu radiem, o 

intabulăm şi suntem de acord cu trimiterea ei cu aceeaşi destinaţie. Măsurăm suprafaţă, o 
intabulăm şi suntem de acord, prin aceeaşi hotărâre, ca ea să rămână pentru realizarea 
spitalului regional.  

Supun la vot amendamentul domnului consilier judeţean Stancu Traian  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat amendamentul cu 28 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe,  Cociobea 
Sorin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea 
Dorel, Dobra Călin, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, 
Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, 
Plavoşin Deian, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari 
Ştefan, Vasile Marian, Zamfir Florian şi 5 abţineri din partea domnilor Borha Liviu, Costa 
Cosmin, Popescu Marin, Rus Alain, Rus Georgeta.  

Supun la vot   amendamentul domnului Marius Martinescu. 
Consiliul Judeţean Timiş a  respins amendamentul cu 11 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Borha Liviu, Costa Cosmin, Lelescu 
Tiberiu, Martinescu Marius, Păşcuţă Adrian, Popescu Marin, Rus Alain, Rus Georgeta, 
Vasile Marian şi 20 voturi „împotrivă” din partea doamnelor/domnilor Bojin Titu, Cociobea 
Sorin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea 
Dorel, Dobra Călin, Gavrilită Bianca, Lăzureanu Aurel, Marinconi-Marcu Flavia, Mihoc 
Marcel, Pau Radu, Plavoşin Deian, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, Stancu 
Traian, Szatmari Ştefan, Zamfir Florian şi 2 abţineri din partea domnilor Bologa Gheorghe 
şi  Juravle Petru.  

În continuare, supun la vot proiectul de hotărâre 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat  proiectul de hotărâre cu 25 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cociobea Sorin, 
Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, 
Dobra Călin, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Marinconi-Marcu Flavia, 
Mihoc Marcel, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, 
Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zamfir Florian şi 7 
abţineri din partea domnilor Bitea Nicolae, Borha Liviu, Costa Cosmin, Lelescu Tiberiu, 
Martinescu Marius, Popescu Marin, Rus Alain, 

 
 

Punctul nr. 3 – Proiect de hotărâre pentru completarea Hotărârii Consiliului 
Judetean Timis nr. 158/2014 privind aprobarea realizării unui punct de alimentare 
cu energie electrica de 20 kv pe o suprafaţa de teren din incinta Stadionului “Dan 
Paltinisanu” Timişoara. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile.    
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
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Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 32 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, 
Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Păşcuţă 
Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus 
Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian, 
Zamfir Florian.  

 
Punctul nr. 4 – Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării cu titlu gratuit 

a dreptului de uz si servitute si a dreptului de acces si utilizare in favoarea 
Societatii Tim Eurosei Energia S.R.L. asupra unei suprafeţe de teren din perimetrul 
drumului judeţean DJ 594 aflat in domeniul public al Judeţului Timis. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile.   
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, 
Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc 
Marcel, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, 
Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zamfir Florian.  

 
   

Punctul nr. 5 – Proiect de hotărâre privind modificarea si completarea 
Normativului privind dotarea cu autovehicule si consumul lunar de carburanţi. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile    
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Cu permisiunea dumneavoastră aş dori să intervin pentru că vreau să vă spun că 

în Comisia economică acest proiect nu a trecut.  
Uneori, domnule preşedinte, spuneţi cu atâta uşurinţă despre unele lucruri care nu 

sunt reale. De ce nu informaţi corect plenul consiliului judeţean pentru că în Comisia 
economică acest proiect nu a fost avizat favorabil.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Eu am primit informaţia că în Comisia economică proiectul a fost avizat favorabil.  
Dacă spuneţi că nu a trecut atunci vă rog să vă înscrieţi la discuţii.  
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Domnul consilier judeţean Juravle Petru 
Domnule preşedinte consider că este mult prea mare cota de benzină alocată 

pentru activitatea care se desfăşoară. Nu există o justificare a majorării acestei cote. Eu 
nu spun să nu le dăm dar consider că le dăm prea mult.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Vă referiţi la cineva anume sau vorbiţi în general? 
 
Domnul consilier judeţean Juravle Petru 
Mă refer în special la Centrul Militar.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Bun, am înţeles. Aceasta este părerea dumneavoastră. În toate celelalte comisii 

proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil.  
 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Domnule preşedinte, am considerat că majorarea cotei de la 100 litri la 300 nu se 

justifică. Cred că era mai rezonabil dacă se făcea o creştere de la 100 litri la 200 litri. Prin 
urmare, în  Comisia economică nu a fost avizat favorabil proiectul de hotărâre.  

 
Domnul Darius Stângaciu – Şef Serviciu Administrarea Patrimoniului  
Bună ziua domnule preşedinte, doamnelor şi domnilor consilieri judeţeni,  
Solicitare pentru această majorare a fost făcută de  Centrul Militar  având în vedere 

că anul acesta au casat un autoturism aflat în patrimoniul acestui centru. Cantitatea de 
300 litri este cota maximă şi nu este obligatoriu să fie consumată. Ei pot folosi doar 150 
litri.  Având în vedere că activitatea lor se desfăşoară pe teritoriul a cinci judeţe consider 
că aceasta a fost motivaţia pentru majorarea cotei de combustibil.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
E adevărat că nu este obligatoriu să consume întreaga cantitate de 300 litri dar 

dacă tot li s-a casat o maşină din cele 3 pe care le-au avut iniţial atunci poate că 
necesarul se justifică.  

Deci, nu cred că trebuie să ne cramponăm şi ar trebui să le majorăm cota la 300 
litri cât este permisă cota maximă, fapt ce îi ajută să circule. Nu cred că trebuie să-i 
limităm pentru 50 de litri şi să îi împiedicăm să-şi desfăşoare activitatea. În plus, diferenţa 
de costuri nu este aşa mare, iar economia care am face-o ar fi neînsemnată.  

 
Domnul consilier judeţean Liviu Cocean? 
Domnule preşedinte, făcând un calcul matematic simplu ne dăm seama că nu este 

chiar aşa. Dacă erau 3 maşini şi consumau 300, 2 maşini cât pot consuma? 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
3 maşini puteau avea 900 litri, acum 2 maşini nu pot avea mai mult de 600 litri nici 

daca vrem noi să le dăm mai mult.  Putem merge până la 300 litri cât este cota maximă.  
 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
Actul normativ este încă în vigoare şi dacă ne uităm la normativul de cheltuieli 

consiliile judeţene au cantitatea maximă lunară de 150 litri. Când vine curtea de conturi şi 
ne verifică avem probleme. Deci, nu trebuie să ne jucăm cu prevederile legale. Până nu 
se modifică legislaţia trebuie să ne încadrăm în ele.  
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Domnul consilier judeţean Juravle Petru 
Vă rog să-mi permiteţi să motivez raţionamentul. Deci, o Dacie, cu un motor de 1,6 

are un rezervor de 40 litri şi un consum de 6-7 la 100 km.  Prin urmare, cantitatea 
solicitată nu se justifică.  Domnul vicepreşedinte Zanfir Florian poate confirma acest lucru, 
domnia sa fiind specialist în acest domeniu.  

 
Domnul vicepreşedinte Călin Dobra 
Stimaţi colegi, la ceea ce spunea domnul Bologa aş vrea să completez cu faptul că 

sunt excepţii de la lege şi sunt anumite cazuri speciale, cum sunt cele de apărare, care au 
dreptul de modificare a cotei de carburanţi.  

Pe de altă parte, Centru Militar Zonal este al Consiliului Judeţean Timiş din punct 
de vedere patrimonial îşi desfăşoară activitatea pe raza a 5 judeţe, inclusiv judeţul Bihor. 
Prin urmare, puteţi face un calcul simplu şi veţi constata că este nevoie de majorarea 
cotei pentru a putea sprijini activitatea acestui centru. Aprobăm cota maximă aşa cum am 
aprobat la toate instituţiile din subordinea consiliului judeţean la care se putea merge 
până la cota maximă de 300 litri lunar. Trebuie să mai ştiţi că, deşi este cota maximă 
aprobată nu este obligatoriu să fie consumată. Vă mulţumesc! 

 
Domnul consilier judeţean Juravle Petru 
Am făcut calculul şi pentru un drum până la Bihor e nevoie de maxim 30 litri. 

Raportăm această cantitate la numărul de drumuri pe care le fac lunar şi obţinem exact 
de ce cantitate au nevoie.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Cred că ar trebui să fim de acord cu majorarea cotei şi vom discuta cu 

reprezentanţii Centrului Militar Zonal. Le vom transmite că nu este obligatoriu să consume 
toată cota lunară alocată. Cota neconsumată nu se reportează de la o lună la alta şi nu 
putem spune că se fac stocuri de combustibil. Consumul de combustibil este dat de 
numărul deplasărilor în cele 5 judeţe şi judeţul Timiş în care îşi desfăşoară activitatea. 
Astfel pot consuma într-o lună 600 litri, iar în altă lună doar 300 litri. În plus noi nu avem 
cum să-i verificăm dacă au ajuns până la Oradea sau doar până la Beiuş.  

În consecinţă, supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 20 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cociobea Sorin, 
Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Demea Dorel, Dobra Călin, 
Gavrilită Bianca, Lăzureanu Aurel, Marinconi-Marcu Flavia, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, 
Pau Radu, Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, Szatmari Ştefan, Zamfir 
Florian, un vot împotrivă din partea domnului Cocean Liviu şi 13 abţineri din partea 
doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Borha Liviu,  Costa Cosmin, Gaita Oana, Juravle 
Petru, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Moldovan Paul, Păşcuţă Adrian, Popescu 
Marin, Radu Marina, Rus Alain, Vasile Marian, 

 
Punctul nr. 6 – Proiect de hotărâre privind propunerea de aprobare a 

licenţelor de traseu pentru efectuarea transportului public de persoane prin curse 
regulate speciale unor operatori de transport rutier. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile    
Dacă sunt discuţii? 
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Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan 
Teodor Adrian, Cutu Dorin, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, 
Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia,  Mihoc Marcel, 
Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu 
Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu,  Szatmari 
Ştefan, Vasile Marian, Zamfir Florian.  

 
Punctul nr. 7 – Proiect de hotărâre privind stabilirea componentei consiliului 

de conducere a Teatrului de Papusi si Tineret “Merlin” Timişoara instituţie publica 
de cultura si interes judeţean.  

 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile  de specialitate.    
Dacă sunt discuţii? Dacă nu vă propun ca din Consiliul de Conducere al Teatrului 

de Păpuşi şi Tineret „Merlin” Timişoara să facă parte domnul consilier judeţean Crişan 
Teodor.  Aceasta este propunerea din partea Partidului Social Democrat.  

Dacă mai sunt şi alte propuneri? 
 
Domnul consilier judeţean Marian Vasile 
Cu tristeţe şi în acelaşi timp cu bucurie, la propunerea colegilor din PNL şi PDL o 

să-l propun pe domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa. Fac această propunere 
având în vedere situaţia politică dată şi că în această instituţie se folosesc cuvinte cheie 
gen „păpuşar” etc.  

 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
Vă rog să-mi permiteţi să-i răspund domnului Marian Vasile şi să-i spun că am 

făcut stagiu şi din acest motiv mă voi comporta cu domnia sa, mai ales de azi înainte, ca 
un păpuşar.  

 
Supun  la vot numirea domnului Crişan Teodor şi implicit proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat propunerea şi proiectul de hotărâre cu  21  

voturi „pentru”  din partea doamnelor/domnilor Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cociobea 
Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Demea Dorel, Dobra Călin, Gavrilită Bianca, 
Lăzureanu Aurel, Marinconi-Marcu Flavia, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, 
Pau Radu, Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu 
Traian, Szatmari Ştefan, Zamfir Florian, 5 voturi „împotrivă” din partea domnilor Lelescu 
Tiberiu, Martinescu Marius, Moldovan Paul, Popescu Marin, Rus Alain şi 9 abţineri din 
partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Borha Liviu, Cocean Liviu, Costa 
Cosmin, Gaita Oana, Juravle Petru, Radu Marina, Vasile Marian, 

 
Punctul nr. 8 – Proiect de hotărâre privind stabilirea componentei consiliului 

de conducere al Muzeului Banatului Timişoara instituţie publică de cultură si 
interes judeţean.  
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Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile   de specialitate.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre împreună cu propunerea 

aprobată cu 33 voturi „pentru din partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, 
Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, 
Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Demea Dorel, Dobra Călin, 
Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu,  Mihoc 
Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, 
Popescu Marin, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu 
Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zamfir Florian.  

                                                  

Punctul nr. 9 – Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului 
Judeţului Timis in Consiliul de administraţie al Centrului Educativ Buziaş – Şcoala 
Gimnaziala Speciala Buziaş. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuţii? Dacă nu, îl propun pe domnul Stancu Tiberiu.  
Dacă mai sunt şi alte propuneri? 
 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Domnule preşedinte, din partea PDL propunem pe domnul consilier judeţean Sorin 

Cociobea.  
 
Domnul consilier judeţean Sorin Cociobea 
Vreau să-l asigur pe domnul Tiberiu Lelescu că există şi alte opţiuni mai bune în 

PDL şi l-aş ruga să se reorienteze. Vă mulţumesc!! 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dacă mai sunt şi alte propuneri? 
 
Domnul consilier judeţean Liviu Cocean 
Nu pot să nu remarc de cât altruism dau dovadă colegii noştri atunci când refuză 

aceste funcţii.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Şi voi de câtă imaginaţie negativă daţi dovadă…  
 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Noi am făcut această propunere pentru că nu avem altă propunere.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Nu toţi cei care vin la noi vin pentru ciolan. La noi vin oameni de bun simţ.  
Dacă nu mai sunt şi alte propuneri, supun  la vot propunerea şi implicit  proiectul de 

hotărâre.  
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Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu  32 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan 
Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gavrilită Bianca, 
Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu 
Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, 
Plavoşin Deian, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Szatmari 
Ştefan, , Zamfir Florian,  un vot împotrivă din partea domnului Stancu Traian şi 3 abţineri 
din partea domnilor Popescu Marin, Vasile Marian şi  Rus Alain.  

 
Punctul nr. 10 – Proiect de hotărâre privind propunerea de aprobare a 

desemnării reprezentanţilor Consiliului Judetean Timis in Consiliul de Administraţie 
al Centrului Şcolar pentru Educaţie Incluziva “Alexandru Rosca” Lugoj. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile. 
Comisia pentru Administraţie Publica Locala propune  ca reprezentant in Consiliul 

de Administraţie pe dl. Bologa Gheorghe şi personal sunt de acord cu această propunere.  
Dacă sunt discuţii sau alte propuneri? 
 
Domnul consilier judeţean Liviu Cocean 
Domnule preşedinte, acum pot să remarc că aţi greşit cu un punct partea cu 

ciolanul   
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Nici eu nu pot să remarc domnule Liviu Cocean că faceţi tot posibilul să vă creaţi în 

jurul dumneavoastră o imagine total negativă şi nu cred că e bine. Îmi pare rău că nu aţi 
venit şi de această dată cu acel tricou pe care l-aţi avut la şedinţa în care am ales 
vicepreşedintele consiliului judeţean. Dacă aţi fi făcut acest lucru şi de această dată 
probabil că aţi fi fost din nou în rând cu lumea dumneavoastră.  

 
Domnul consilier judeţean Liviu Cocean 
Domnule preşedinte, înţeleg că vreţi să bagatelizaţi aceste demersuri dar fiţi sigur 

că atâta timp cat nu ne aliniem cu opiniile dumneavoastră şi nici nu ne aplecăm după cum 
bate vântul o să dau dovadă, în continuare, de imaginaţie.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Da dar să fie una pozitivă.  
Supun  la vot  propunerea şi implicit proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre împreună cu  propunerea 

aprobată cu 30 voturi „pentru” din partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin 
Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, 
Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gavrilită 
Bianca, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, 
Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin 
Deian, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ştefan, Zamfir Florian, un vot împotrivă din partea domnului Juravle Petru şi 6 
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abţineri din partea doamnelor/domnilor Cocean Liviu, Costa Cosmin, Gaita Oana, 
Popescu Marin, Rus Alain, Vasile Marian.  

Domnul consilier judeţean Bologa Gheorghe     
Nici nu ar fi trebuit să votez dar domnul Martinescu şi colegii domniei sale  au grijă 

să ţină această şedinţă  cam 3-4 ore mă bulversează. De aceea voi fi foarte scurt şi voi 
spune că accept propunerea dumneavoastră pentru că atunci când făceam naveta la 
Timişoara nu eram cum este domnul Liviu Cocean, să fiu în consiliul de administraţie cine 
ştie pe unde şi pe bani mulţi.  Aici, la Lugoj, unde voi fi eu funcţia nu este remunerată. 
Chiar şi aşa accept propunerea dumneavoastră.  
 
 

Punctul nr. 11 – Proiect de hotărâre privind propunerea de aprobare a 
desemnării reprezentanţilor Consiliului Judetean Timis in Consiliul de Administraţie 
al Centrului Şcolar pentru Educaţie Incluziva “Dumitru Ciumageanu” Timişoara.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de toate comisiile  
Comisia pentru Administraţie Publica Locala propune  ca reprezentant in Consiliul 

de Administraţie pe dl.Juravle Petru.   
Având în vedere că domnul vicepreşedinte Zanfir Florian s-a retras, îl propun pe 

domnul Stanciu Pompiliu.  
 
Domnul consilier judeţean Juravle Petru 
Sunt foarte onorat de propunerea venită din partea Comisiei pentru administraţie 

publică locală, dar nu doresc să-i stric plăcerea domnului Zanfir şi vă rog să-l menţineţi pe 
domnia sa. Aşa cum am refuzat motivat participarea în CA la Tetrul Merlin tot aşa refuz şi 
de această dată propunerea făcută de Comisia de administraţie publică locală. Nu vreau 
să intru în amănunte pentru că domnul secretar ştie motivarea clară pentru care nu mai 
sunt la Teatrul Merlin.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dacă sunt discuţii sau alte propuneri? Având în vedere că domnul Juravle a refuzat 

îl rog pe domnul vicepreşedinte Zanfir Florian să rămână.  
Supun  la vot proiectul de hotărâre şi propunerea prin care domnul Stanciu 

Pompiliu este desemnat reprezentant al Consiliului Judeţean Timiş în Consiliul de 
Administraţie al Centrului Şcolar pentru Educaţie Incluziva “Dumitru Ciumageanu” 
Timişoara.  

   
Consiliul judeţean Timiş a aprobat propunerea  şi proiectul de hotărâre cu 35 voturi 

„pentru” din partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu 
Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, 
Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-
Marcu Flavia, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, 
Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, 
Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zamfir Florian.  
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Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Domnule preşedinte, vreau să atrag atenţia că aceste şcoli sunt şcoli  în care sunt 

copii cu nevoi speciale, iar unii dintre noi fac glume pe seama lor şi nu e corect. Sunt unii 
care nu au trecut niciodată printr-o şcoală specială dar ştiu să facă glume. Acesta este 
caracterul lor  şi îmi pare rău că trebuie să spun acest lucru.                               

 
 
Punctul nr. 12 – Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului  

Judeţului Timis in Consiliul Consultativ al Agenţiei Judetene pentru Ocuparea 
Forţei de Munca Timis. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile  de specialitate.  
În acest sens, vă propun pe domnul consilier judeţean Pau Adrian.  
Dacă sunt discuţii sau alte propuneri? Dacă nu, supun la vot propunerea şi implicit 

proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat propunerea şi proiectul de hotărâre cu  30 voturi 

„pentru” din partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan 
Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, 
Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu 
Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, 
Ritivoiu Mihai, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Zamfir 
Florian şi 4 abţineri din partea doamnelor/domnilor Cocean Liviu, Radu Marina, Rus Alain, 
Vasile Marian.  

 
Punctul nr. 13 – Proiect de hotărâre privind propunerea de desemnare a 

reprezentantului asiguraţilor, delegat din partea Consiliului Judeţean Timiş în 
Adunarea Reprezentanţilor Casei Naţionale de Asigurări de Sănătate. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile  de specialitate.  
În acest sens, vă propun ca reprezentant din partea consiliului judeţean pe doamna 

consilier judeţean Gavriliţă Bianca.  
 
Domnul consilier judeţean Juravle Petru   
Accept propunerea dumneavoastră. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dar nu v-am propus pe dumneavoastră. 
 
Domnul consilier judeţean Juravle Petru   
Da? Am crezut că m-aţi propus pe mine şi de aceea am spus că accept. Consider 

că şi eu pot reprezenta foarte bine asiguraţii în Adunarea Reprezentanţilor Casei 
Naţionale de Asigurări de Sănătate. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Deci, eu vă propun pe doamna Bianca Gavriliţă. Mai sunt şi alte propuneri? 
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Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Eu o propun pe doamna consilier judeţean Rus Georgeta.  
 
Domnul consilier judeţean Marian Vasile 
Şi noi o susţinem pe doamna Rus Georgeta.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
În aceste condiţii supun la vot propunerea prin care doamna Gavriliţă Bianca este 

desemnată ca reprezentant al asiguraţilor, delegat din partea Consiliului Judeţean Timiş 
în Adunarea Reprezentanţilor Casei Naţionale de Asigurări de Sănătate. 

                                                                                                                         
Consiliul judeţean Timiş a aprobat propunerea şi implicit proiectul de hotărâre cu 

20 voturi „pentru” din partea doamnelor/domnilor Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cociobea 
Sorin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea 
Dorel, Dobra Călin, Lăzureanu Aurel, Marinconi-Marcu Flavia, Mihoc Marcel, Negoiţă 
Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ştefan, Zamfir Florian, 3 voturi „împotrivă” din partea domnilor Lelescu Tiberiu, 
Martinescu Marius, Vasile Marian şi 13 abţineri din partea doamnelor/domnilor Bitea 
Nicolae, Bojin Mihăiţă, Borha Liviu, Cocean Liviu, Costa Cosmin, Gaita Oana, Gavrilită 
Bianca,  Moldovan Paul, Păşcuţă Adrian, Popescu Marin, Radu Marina, Rus Alain, Rus 
Georgeta,  

 
 

Punctul nr. 14 – Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii termenului 
de implementare a proiectului pilot “Screening pentru boli metabolice pentru nou 
născuţi din Judeţul Timis”. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în  toate comisiile de specialitate.    
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.                                                                                                                         
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 35 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan 
Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, 
Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu 
Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă 
Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Stanciu 
Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zamfir Florian.  

 
Punctul nr. 15 – Proiect de hotărâre privind aprobarea majorării cotizaţiei 

către Asociaţia pentru Promovarea si Dezvoltarea Turismului in Timis. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în 5 comisii de specialitate respectiv,  Comisia 

pentru Administraţie Publica Locala, Comisia pentru Cultura, Invatamant, Tineret si Sport,        
Comisia Economica,  Comisia de Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Lucrări Publice şi  
Protecţia Mediului,  Comisia pentru Relaţii si Cooperare Interna si Externa.  
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Comisia pentru Agricultura si Dezvoltare Rurala a avizat proiectul cu următorul 
amendament: 

„Asociaţia pentru promovarea si dezvoltarea turismului Timis să prezinte o 
fundamentare explicită pentru majorarea cotizaţiei ”. 

De asemenea, Comisia pentru Sănătate si Protecţie Sociala a avizat proiectul cu 
următorul amendament: 

„din suma de 50.000 lei, jumătate sa fie folosite pentru promovarea şi dezvoltarea 
turismului in jurul lacului Surduc”  

Rog preşedintele Comisiei pentru Sănătate si Protecţie Sociala şi  preşedintele 
Comisiei pentru Agricultura si Dezvoltare Rurala să prezinte şi să susţină, fiecare,  
amendamentul său.  

 
Domnul consilier judeţean Lăzureanu Aurel 
În Comisia de agricultură şi dezvoltare rurală a fost făcut un amendament din 

partea domnului Marian Vasile prin care solicită ca Asociaţia pentru promovarea şi 
dezvoltarea turismului în judeţul Timiş să prezinte o fundamentare explicită pentru 
majorarea cotizaţiei vizate, respectiv de la 10.000 la 50.000 lei.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
În cadrul comisiei am avut ocazia să discut cu doamna Delia Barbu şi profit acum 

de faptul că aici este prezent domnul vicepreşedinte Dobra Călin care este şi preşedintele 
acestei asociaţii, îi adresez domniei sale două întrebări.  Prima întrebare: la ce s-au 
utilizat cei 10.000 lei? … pentru că de la doamna director nu am aflat la ce a fost utilizată 
această sumă ce a reprezentat cotizaţia până în acest moment.  

A doua întrebare: pentru ce este necesară suma de 40.000 lei suplimentară care 
se doreşte a fi cheltuită acum în ultimul trimestru?  

De asemenea, vreau să fac un amendament prin care propun introducerea la art. 1 
alin (3) cu următorul conţinut: „asociaţia va prezenta pentru aprobare în consiliul judeţean 
până în data de 10.12.2014 Strategia privind dezvoltarea turismului în judeţul Timiş 
pentru următorii 10 ani, respectiv perioada 2015 -2025”.  

Amendamentul se referă la introducerea unui alin. 3 la art. 1 care să aibă conţinutul 
mai sus amintit.  

În consecinţă, aştept răspunsul la cele două întrebări şi de asemenea, aştept să 
supuneţi la vot amendamentul propus.  

 
Domnul consilier judeţean Marian Vasile 
Dragi colegi aţi luat la cunoştinţă ceea ce am propus în Comisia de agricultură şi 

vreau să luaţi în considerare faptul că acel Cluster de turism pe care l-am înfiinţat şi care 
este un instrument european a cerut doar  suma de 1000 lei ce reprezintă  cotizaţie din 
partea consiliului judeţean.  

Pentru Asociaţia de turism supusă discuţiei s-a cerut din start 10.000 lei, iar acum 
se doreşte, pe bani publici, să creştem cotizaţia la suma de 50.000 lei deşi nu am primit 
nici o fundamentare în acest sens. Eu înţeleg că această asociaţie va face promovare, 
însă ce promovează şi mai ales pe cine promovează?  

Din acest punct de vedere, consider că atunci când e vorba de banul public trebuie 
să ne gândim mai bine în ce fel îl cheltuim, să venim cu rapoarte complete pentru 
proiectele de hotărâri şi să justificăm ce facem cu banul dat de cetăţeni.  Haideţi să 
comparăm puţin acel Cluster care a cerut 1000 lei cu această asociaţie,  iar din acel 
Cluster vă amintesc că fac parte 21 de membrii foarte importanţi cum ar fi agenţii de 
dezvoltare, societăţi private, universităţi, autorităţi publice etc. Deci, dacă şi noi vom veni 
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să cerem bani pentru cotizaţie sau contribuţie vor fi pentru acţiuni şi proiecte concrete şi 
nu doar pentru că aşa dorim noi.  

Ar mai exista şi alte întrebări, de exemplu, cu privire la Asociaţia de Dezvoltare 
Intercomunitară de Deşeuri, ce se face cu banii, ce maşini se cumpără, la ce vor fi 
folosite, etc ? 

Personal, ca preşedinte al Asociaţiei pentru Managementul Energiei Timiş nu am 
nici o problemă în cazul în care mi se solicită să dau o justificare a banilor cheltuiţi şi cred 
că toate asociaţiile trebuie să justifice folosirea banului public.  Vă mulţumesc! 

 
Domnul consilier judeţean Liviu Borha 
Nu ştiu dacă suma propusă este una mică sau mare pentru această asociaţie şi 

dacă alţi colegi au spus că trebuie fundamentată majorarea sumei, eu spun că avem o 
oportunitate fantastică în cadrul judeţului Timiş în ceea ce priveşte turismul şi aceasta 
este Lacul Surduc.  

În Comisia de sănătate şi protecţie socială a fost făcut un amendament prin care 
se propune ca indiferent de sumă aprobată jumătate din aceasta să fie alocată pentru 
promovarea Lacului  Surduc.  Ştim că de ani de zile ne chinuim să facem ceva cu acest 
loc care poate fi considerat mare, munte, zonă de agrement în care poţi merge cu plăcere 
dar până acum nu s-a făcut nimic concret.  

Deşi avem acest loc minunat noi, cetăţenii judeţului Timiş, mergem în alte judeţe 
pentru că deşi avem această oportunitate nu ne ocupăm de ea îndeajuns de mult.  Din 
acest motiv, propunem ca jumătate din suma, indiferent că aceasta este mare sau mică, 
să fie alocată pentru promovarea Lacului Surduc.  

 
Doamna consilier judeţean Marinconi Flavia 
În spiritul celor spuse de domnul Liviu Borha confirm faptul că în Comisia de 

sănătate a avizat favorabil proiectul de hotărâre şi suntem de acord cu această sumă dar 
a fost făcut un  amendamentul, aprobat în unanimitate de membrii comisiei, prin care se 
propune ca jumătate din sumă să fie folosită pentru proiecte turistice şi amenajarea 
Lacului Surduc. 

 
Domnul consilier judeţean Juravle Petru 
Domnule preşedinte, vorbim de  turism în judeţul Timiş, dar această asociaţie 

cunoaşte care sunt obiectivele turistice din judeţul nostru? Aş vrea să ne enumere câteva 
şi  cred că cu acest lucru trebuia să înceapă raportul de fundamentare pentru atribuirea 
banilor.  

Pe de altă parte, sunt de acord cu proiecte viabile pe care să le finanţăm, mai ales 
pe cele pentru turismul din Banat dar nu doar pe idei de pliante. Dacă ne uităm în 
documentaţia prezentată cam aceasta este ideea de promovare a turismului.  

Domnul Liviu Borha face referire la un obiectiv, respectiv Lacul Surduc, insă acesta 
este un obiectiv ce necesită dezvoltarea în acea zonă. Dacă spunem cuiva că avem un 
obiectiv turistic la Surduc o să ne răspundă: „ Da, aveţi lacul de acumulare”.   

Nu vreau să intru în contradicţie cu domnul Liviu Borha dar trebuie să spun că este 
necesar să dezvoltăm acea zonă pentru ca ea să fie o zonă turistică. Trebuie să luăm în 
calcul promovarea obiectivelor turistice care sunt monumente, pentru că avem suficiente 
monumente turistice pe care să le scoatem în evidenţă.  
 Prin urmare, propun să limităm această sumă ca să vedem valorificarea ei treptat. 
Nu cred că este necesar să dăm încă 40.000 lei acum când avem nevoie de bani. Sumele 
trebuie alocate treptat în funcţie de cum va fi prezentată această activitate. Funcţionează 
de aproximativ 2 luni şi deja a cheltuit 10.000 lei.  Haideţi să mergem în funcţie de cum se 
dezvoltă asociaţia de promovare a turismului.  Nu spun să nu fie majorată suma, dar să 
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fie alocată o sumă mai mică, de exemplu 20.000 lei,  cu posibilitatea să fie majorată pe 
baza unor fapte concrete. Vă mulţumesc! 
 
 Domnul consilier judeţean Liviu Borha 
 Cu permisiunea dumneavoastră aş vrea să vă spun că primul pas este 
promovarea, iar al doilea pas este dezvoltarea unui obiectiv turistic.  
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Rog pe domnul vicepreşedinte Călin Dobra să ia cuvântul. 
 

Domnul vicepreşedinte Călin Dobra 
Stimaţi colegi, mă bucur de interesul dumneavoastră în ceea ce priveşte 

promovarea turismului la nivelul judeţului Timiş pentru că prin astfel de idei, chir dacă sunt 
în contradictoriu ele nu pot decât să ajute la tot ceea ce înseamnă promovarea turismului 
în judeţul Timiş.  

După cum observaţi chiar din titlul , obiectivul asociaţiei este promovarea turismului 
în judeţul Timiş. Cred că faceţi o glumă atunci când ne întrebaţi dacă cunoaştem 
obiectivele turistice din judeţul Timiş pentru că acestea au fost prezentate şi chiar le-aţi 
avut în mapele dumneavoastră de şedinţă. Dacă aţi fi avut un interes faţă de obiectivele 
turistice din judeţul Timiş v-aţi fi uitat cu mai multă atenţie şi aţi fi aflat că deja a fost creat 
un site cu promovarea obiectivelor turistice. Acest site este deja funcţional, iar în mapele 
dumneavoastră sunt deja o parte din obiectivele turistice din judeţul Timiş pentru că 
suntem în discuţii cu primarii din judeţ. Aceştia din urmă, fiecare pe zona lor, şi-au 
promovat obiectivele turistice, iar noi acum încercăm să le centralizăm la nivel de judeţ, 
să le includem în site şi să le promovăm aşa cum trebuie.  

În ceea ce priveşte activitatea acestei asociaţii, vreau să vă informez că, din păcate 
şi spre dezamăgirea mea şi a unor colegi care m-au sprijinit în această iniţiativă, doar 33 
de primari au aderat la această asociaţie împreună cu consiliul judeţean. Din câte am 
înţeles ceilalţi primari au primit dispoziţie să nu adere la asociaţie pentru că judeţul Timiş 
nu are ce promova din punct de vedere turistic.  

Asociaţia de promovare a turismului a pornit la iniţiativa mea şi a domnului 
preşedinte Titu Bojin împreună cu preşedintele Autorităţii Naţionale de Turism. Cele mai 
importante judeţe din ţară, din punct de vedere turistic, Sibiu, Braşov, Constanţa au la 
bază o astfel de asociaţie care are ca obiect principal de activitate promovarea turismului 
şi nu dezvoltarea. Dezvoltarea turismului presupune  alte aspecte din punct de vedere 
financiar.  

Primul pas pe care l-am făcut după înfiinţarea asociaţiei este aderarea la Federaţia 
Asociaţiilor Naţionale de Turism la care Ministerul de Turism este parte în această 
federaţie şi prin această aderare avem obligaţia de a plăti o cotizaţie anuală. Avem deja 
pregătite pentru anul ce urmează depuse fişele  de proiecte, avem susţinere din fonduri 
guvernamentale pentru proiecte de interes turistic la nivelul judeţului Timiş.  Ca exemplu 
în acest sens este Concertul din Peşterea de la Româneşti care trebuie promovat nu doar 
la nivel naţional ci şi la nivel internaţional. 

 Un alt pas pe care l-am făcut este încheierea unui contract de colaborare cu Biroul 
de Promovare Turistică de la Viena pentru a promova obiectivele turistice din judeţul 
Timiş astfel încât să atragem şi turişti străini în judeţul Timiş.  

Din punct de vedere al realizării unei strategii, este clar că este nevoie de o 
strategie în domeniul turistic la nivelul judeţului Timiş, dar să puneţi ca termen data de 10 
decembrie 2014 atunci înseamnă că vom face o strategie doar pe hârtie şi nu va fi o 
strategie folositoare pentru o perioadă de 10 ani.  
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În ceea ce priveşte solicitarea de majorare a sumei de la 10.000 lei la 50.000 lei 
vreau să vă spun că atunci când am aprobat suma în bugetul consiliului judeţean am 
aprobat de fapt suma de 50.000 lei. Deci, suma există în bugetul consiliului judeţean 
aprobată de dumneavoastră, plenul consiliului judeţean.  

În momentul în care am înfiinţat asociaţia prin proiectul de hotărâre am alocat doar 
suma de 10.000 lei pentru a putea demara această asociaţie cu tot ce înseamnă 
patrimoniu, înfiinţare ei, funcţionalitatea ei. Din punct de vedere al numărului de personal 
avem doar doi colegi în această asociaţie, iar dacă dorim să promovăm turismul în judeţul 
Timiş eu cred că avem nevoie de personal specialişti în domeniul turistic.  

De asemenea, trebuie să ştiţi că cele două persoane care au fost acceptate de 
Adunarea Generală a asociaţiei îşi desfăşoară activitatea folosindu-se de telefoanele 
personale,  de autoturismele personale, de combustibilul decontat din bani personali, cu 
laptop –urile personale şi cu tot ce au nevoie aduse de ei de-acasă. Dacă dumneavoastră 
consideraţi că aşa putem promova turismul în judeţul Timiş îmi pare rău dar eu zic că nu 
putem în acest fel.  

Turismul se promovează cu ajutorul unei surse financiare corespunzătoare. Din 
acest motiv am să vă pregătesc un raport din care să obţineţi toate informaţiile cu privire 
la toate proiectele, precum şi motivaţia pentru care solicităm această majorare. Este o 
majorare prinsă deja în buget. Prin urmare, bugetul consiliului judeţean nu se modifică ci 
doar se alocă diferenţa care a fost alocată la început de an.  

Totodată, vreau să vă reamintesc un al proiect pe care l-am derulat cu 
inspectoratul şcolar, cu direcţia de tineret şi sport este acela prin care încercăm să 
promovăm în şcolile din judeţul Timiş obiectivele turistice. Deja, au fost creionate 3 
circuite turistice la nivelul judeţului Timiş, astfel încât să îndrumăm elevii să cunoască şi 
să promoveze, la rândul lor, obiectivele turistice ale judeţului Timiş. Aceasta este obligaţia 
noastră, să facem cunoscute obiectivele turistice din judeţ. Pentru restul hotărâţi 
dumneavoastră aşa cum consideraţi de cuviinţă.  

În încheiere, insist asupra faptului că vă stau la dispoziţie pentru orice idee 
constructivă în ceea ce priveşte această asociaţie.  

 
Domnul consilier judeţean Juravle Petru 
Domnule preşedinte, de doi ani sunt consilier judeţean în cadrul Consiliului 

Judeţean Timiş am avut ocazia să văd diferite asociaţii care sunt finanţate de consiliul 
judeţean.  Aceasta este o asociaţie de promovare a turismului. Câte asociaţii de acest 
gen mai avem care căpuşează în diferite feluri consiliul judeţean?  

Am folosit un cuvânt prea dur dar nu m-am referit la asociaţia despre care 
discutăm acum. Vă rog frumos, e timpul să ne oprim şi să luăm în calcul limitarea cererii 
de finanţare pentru alte asociaţii şi banii respectivi să-i folosim pentru judeţul Timiş aşa 
cum trebuie.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Mă bucur domnule Călin Dobra  că aveţi o dublă calitate în această chestiune, 

respectiv sunteţi preşedinte al asociaţiei şi vicepreşedinte în cadrul consiliului judeţean. 
Când am spus că „şi centraţi şi daţi cu capul” ar fi trebuit să ne spuneţi clar pentru ce 
anume s-au cheltuit cei 10.000 de lei şi nu afirmaţii cu caracter general şi de asemenea, 
vreau să ştiu pe ce veţi cheltui cei 40.000 lei.  

Dacă ar fi să citesc printre ce aţi spus dumneavoastră aş înţelege că toţi banii sunt, 
deocamdată, pentru salarii şi cheltuieli curente (telefoane, combustibil, etc). Deci, pentru 
acest lucru vom cheltui cam jumătate de miliard în următoarele 3 luni prin această 
asociaţie?  Mi se pare destul de costisitor şi cred că în curând vom majora o cotă de 
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combustibil la anumite maşini. Sigur că avem timp să o majorăm pentru că ea creşte 
exponenţial în funcţie de interesul nostru.  

Mai mult decât atât cred că aveţi foarte puţine cunoştinţe în ceea ce priveşte 
realizarea unei strategii. Dacă dumneavoastră nu sunteţi capabil să  ….  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Domnule Martinescu, vă rog să vă abţineţi de la astfel de comentarii şi să rămâneţi 

în termeni corecţi şi să nu vorbim despre cât de capabil sunt unii sau alţii.  
 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Bine, elimin termenul capabil . Dacă dumneavoastră nu cunoaşteţi atunci vreau să 

vă informez că sunt foarte mulţi specialişti în acest judeţ care pot gândi o astfel de 
strategie pe care dumneavoastră trebuie doar să-i contactaţi şi să le cereţi sprijinul.  

Într-o formă sau alta să puteţi, în urma acestui  contract şi angajament să 
prezentaţi un document aprobat de consiliul judeţean. Aceasta este una din principalele 
atribuţii pe care le aveţi dumneavoastră în calitate de preşedinte al acestei asociaţii şi mai 
puţin aveţi responsabilităţi de genul plătit telefonul, salariile, combustibilul, etc.  

În consecinţă trebuie să ne prezentaţi o gândire clară cu privire la turismul în 
judeţul Timiş.  Dacă spuneţi că termenul dat, respectiv 10 decembrie 2014 nu vă convine, 
atunci aveţi libertatea să propuneţi un alt termen, însă o strategie tot trebuie să prezentaţi. 
În caz contrar totul ar fi doar vorbe în vânt şi turismul în judeţul Timiş merită mult mai mult 
decât spuneţi dumneavoastră în acest moment.  

 
Domnul vicepreşedinte Călin Dobra 
Mulţumesc domnule Martinescu pentru aceste sfaturi şi sunt de acord cu 

dumneavoastră doar într-un singur punct de vedere, şi anume faptul că turismul merită 
mult mai multă atenţie, însă din păcate, din ceea ce spuneţi dumneavoastră constat că nu 
vreţi să faceţi absolut nimic.  

Vă rog să nu mă întrerupeţi pentru că eu am avut bunul simţ să vă ascult şi să nu 
vă întrerup atunci când aţi luat cuvântul.  

Deci, aşa cum am spus mai înainte se lucrează la această strategie. Nu am eu 
capacitatea să întocmesc o strategie în acest domeniu. Eu recunosc acest lucru şi ar 
trebui să recunoaşteţi şi dumneavoastră că nu vă pricepeţi pentru că nu aveţi experienţa 
şi expertiza în domeniul turismului. Strategia va fi făcută de specialişti în domeniu  care 
vor fi cooptaţi în echipa noastră alături de reprezentanţii ADETIM, ai universităţilor şi ai 
tuturor instituţiilor specializate în acest domeniu şi cu siguranţă veţi avea strategia în 
mapele dumneavoastră, în momentul când aceasta va fi finalizată.  

O strategie pe 10 ani de zile dacă încercaţi să-i daţi  un termen de realizare până 
în luna decembrie  înseamnă că nu ştiţi ce înseamnă o strategie.  

 
Domnul consilier judeţean Marian Vasile  
Dragi colegi, din ce am auzit că îşi propune să facă Asociaţia de dezvoltare a 

turismului este lăudabil, dar sunt curios anul viitor, în această perioadă,  câte din 
obiectivele propuse au fost realizate bine.  

Pentru că s-a discutat de cotizaţia Consiliului Judeţean Timiş noi nu realizăm că 
sunt şi alte cotizaţii date de cele 33 de primării. Şi în acest caz vorbim de bani publici. Vă 
asigur că acei primari şi acele consilii locale care nu au intrat în această asociaţie au 
făcut-o pentru că li s-a cerut din start o sumă extrem de mare. Se vorbea de la 50 mii lei 
în sus chiar şi din partea acelor primării care au 1000 de locuitori.  
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Vă rog să-mi spuneţi care este bugetul actual al acestei asociaţii pentru că dacă 
facem un calcul eu cred că este cel puţin 1.000.000 lei, adică 10 miliarde de lei vechi, iar 
nouă ni se solicită astăzi să se mărească cotizaţia consiliului judeţean.  

Chiar sunt curios să aflu care este exact bugetul asociaţiei pentru că sigur 5 
miliarde de lei tot este. Din acest motiv vreau să ştiu exact care este bugetul şi pentru ce 
sunt folosiţi.  Sunt bani publici veniţi de la consiliul judeţean şi 33 de primării din judeţ.  

Ca o întrebare retorică vă întreb dacă salariaţii respectivi de cine sunt cooptaţi? 
Cine face selecţia? Vom primi şi noi un raport în acest sens? Vom fi chemaţi în Comisia 
de selecţie a acelor oameni, măcar aşa cu titlu consultativ? Eu cred că nu.  

 
Domnul vicepreşedinte Călin Dobra  
Vă rog să-mi permiteţi să-i răspund domnului Marian Vasile pentru că domnia sa 

spune că vorbim de un buget de milioane. Chiar mi-aş dori să aibă asociaţia în buget 1 
milion de lei pentru că aşa vom putea face o promovare a turismului în adevăratul sens al 
cuvântului.  

În primul rând, trebuie să ştiţi că primăriile şi-au stabilit valoarea cotizaţiei în 
Adunarea Generală. Nu consiliul judeţean este cel care aprobă valoarea cotizaţiei dată de 
primăriile membre în această asociaţie.  Cotizaţiile, aşa cum s-a stabilit în Adunarea 
Generală, începând cu anul 2015 va fi în funcţie de  numărul de locuitori. Aceasta este 
solicitarea venită din partea primarilor care fac parte din Adunarea Generală.  

În ceea ce priveşte cine stabileşte echipa din cadrul Asociaţiei de turism vă 
informez că aceasta este stabilită tot de Adunarea Generală a asociaţiei. Ţin să vă 
mulţumesc că în urma votului exprimat de dumneavoastră sunt reprezentatul consiliului 
judeţean în această asociaţie şi la sfârşitul anului veţi avea un raport  al asociaţiei pe anul 
2014 atât din punct de vedere financiar cât şi al obiectivelor realizate.  

 
Domnul consilier judeţean Marian Vasile 
Totuşi, domnule vicepreşedinte Călin Dobra nu mi-aţi răspuns la întrebare. Care 

este bugetul actual al asociaţiei?  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Nu cred că este momentul domnule Marian Vasile să pornim un dialog acum.  

Amândoi aţi făcut două asociaţii. O asociaţie a judeţului Timiş şi un Cluster de turism. De 
ce nu vă puneţi de acord astfel încât să realizaţi o strategie în acest domeniu care să fie 
aprobată de plenul consiliului judeţean.  

Vă rog să înţelegeţi că am aprobat deja 50 mii lei în buget atunci când 
dumneavoastră eraţi vicepreşedinte. Eu am fost cel care a pus condiţia că dăm doar 10 
mii lei pentru a vedea dacă se întâmplă ceva. Suma de 50 mii lei este prevăzută în buget. 
Ea putea fi alocată şi prin dispoziţia preşedintelui consiliului judeţean dar am spus că e 
corect să obţinem aprobarea plenului consiliului judeţean.  

Dacă tot am pornit acest proiect, dacă vreţi să facem ceva concret în domeniul 
turismului sau vreţi să mergem doar la Surduc atunci când dorim să ne distrăm sau să 
consumăm ceva pe banii altora dacă se poate.  Domnilor ca să putem discuta de 
promovarea turismului, de proiecte şi programe în acest sens trebuie să dăm dovadă de 
seriozitate. Avem banii în buget, le dăm şi apoi le cerem tot noi justificarea aşa cum 
facem şi cu alte instituţii.  

Mai mult decât atât domnul vicepreşedinte nu votează. Noi l-am pus preşedinte al 
acestei asociaţii pe domnul Dobra aşa cum am aprobat şi alţi colegi în alte asociaţii. 
Haideţi să nu mai creăm astfel de discuţii şi aş vrea să îmi spuneţi chiar credeţi că 10 mii 
lei sunt de-ajuns pentru promovarea turismului judeţului nostru? Nu ştiu cu cât cotizează 
celelalte primării, e treaba asociaţiei, dar vom solicita un raport în acest sens.  
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Asociaţia funcţionează concret de aproximativ 2 luni cu doi oameni şi faceţi un 
calcul ce înseamnă 10 mii lei în această situaţie. Două luni înseamnă 5 mii lei pe lună. 5 
mii lei împărţiţi la doi oameni înseamnă 2500 lei din care trebuie să plătească taxe, 
impozite, salarii, consumuri şi altele. Chiar consideraţi că este o sumă extraordinară? 

 
Domnul consilier judeţean Marian Vasile 
Domnule preşedinte am pus o întrebare simplă. Care este bugetul asociaţiei? În 

calitate de reprezentant ales al cetăţenilor am dreptul să pun această întrebare.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Nu înţeleg de ce vreţi să ştiţi neapărat acum. Nu înţeleg de ce dumneavoastră şi 

domnul Robu vreţi să faceţi aluzii la banii publici. Veţi primi un raport în acest sens.  
 
Domnul consilier judeţean Marian Vasile 
Aţi spus multe cuvinte dar nu am auzit un răspuns simplu din care să înţeleg care 

este bugetul asociaţiei.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Asociaţia funcţionează de aproximativ 2 luni. Ce buget vreţi să aibă? Periodic se 

înscriu sau nu alte primării.  Cotizaţia lor este din 2015 şi vom afla bugetul pe anul 2015 
anul viitor.  

 
Domnul consilier judeţean Marian Vasile 
Vreau un răspuns pentru că este vorba de bani publici.  
 
Domnul consilier judeţean Liviu Cocean 
Nu înţeleg de ce răspundeţi dumneavoastră domnule preşedinte în locul domnului 

Călin Dobra.  
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 
De unde vreţi să vă spun[ ce buget are când de două luni se chinuie să înfiinţeze 

asociaţia.  Cred că nu au apucat nici să-şi ia al doilea salariu personalul care este acolo şi 
dumneavoastră vreţi să vă spună ce buget are.  

 
Domnul consilier judeţean Marian Vasile 
În luna noiembrie 2013 s-a aprobat în plenul consiliului judeţean înfiinţarea 

asociaţiei şi a clusterului de turism. Vorbim de aproape un an de zile.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Da, dar nu am reuşit să înfiinţăm asociaţia de la 1 ianuarie 2014 ci acest lucru l-am 

realizat abia acum 2 luni. Eu am fost cel care a păzit banii pentru că puteam să spun să le 
dăm 50 mii lei. Nu am făcut asta pentru că nu am vrut să cheltuie banii şi  poate că nici nu 
se cheltuie suma de 50 mii lei până la sfârşitul anului dar ea e aprobată.  

Probabil  că e vina mea că nu am discutat cu Direcţia Buget Finanţe să dăm 
diferenţa de bani aprobaţi, însă am vrut să fim colegi corecţi şi să aprobăm acest lucru 
prin hotărâre a consiliului judeţean. În condiţiile în care doar unii au interes şi alţii fac din 
turism politică atunci nu realizăm nimic în acest sens. Da, sunt de acord cu ce spunea 
domnul Juravle că trebuie să fim atenţi cu ce bani le dăm asociaţiilor şi că trebuie să le 
cerem  un raport de justificare a cheltuirii banilor, dar nu putem să nu fim de acord cu 
faptul că solicitaţi deja bugetul , cheltuielile făcute,  deşi asociaţia funcţionează de 
aproximativ două luni. Da, sunt cheltuieli din bani publici şi vor fi justificate, iar cine nu 
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poate justifica aceste cheltuieli va răspunde.  Haideţi că nu facem analiză economică 
acum pentru că nu suntem experţi în acest domeniu. Noi avem interesul să promovăm 
turismul şi să vedem ce se întâmplă.  

Am prevăzut încă de la începutul şedinţei că aşa se va întâmpla şi de aceea v-am 
rugat să trecem dincolo de campania electorală, de problemele politice şi să ne canalizăm 
atenţia asupra problemelor din administraţie. Se pare că nu am reuşit să vă conving 
pentru că avem încă de la început semnale, din partea unora dintre dumneavoastră, că la 
anumite puncte vor fi discuţii. Are dreptate domnul Lăzureanu când spune că după ce 
aprobăm proiectul de hotărâre în comisii venim în plen şi nu mai suntem de acord. Bun, e 
corect ca unii din membrii Comisiei economice să aibă dubii, dar chiar să facem atâtea 
discuţii nu înţeleg. Vă promit că voi solicita fiecărei asociaţii să prezinte deconturile 
cheltuielilor în prima şedinţă din lună ianuarie sau februarie 2015 atunci când se poate 
trage linie şi se poate face o balanţă sau în bilanţ.  

 
Domnul consilier judeţean Juravle Petru 
Tocmai din acest motiv am solicitat şi vă solicit din nou să nu dăm toată suma ci 

doar 20 mii lei.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Suma este deja aprobată în buget. Dacă nu o dăm înseamnă că trebuie să 

modificăm bugetul,  lucru pe care nu-l putem face. Putem discuta însă la rectificarea de 
buget. Nu este obligatoriu ca suma alocată să fie cheltuită în totalitate. Aveţi grijă la 
cheltuieli şi la deconturi ca să nu avem probleme.  

Eu girez toate asociaţiile prin oamenii care sunt acolo.  
 
Domnul vicepreşedinte Călin Dobra  
Ca reprezentant al Consiliului Judeţean Timiş în această societate eu sunt cel care 

girez. În plus, colega noastră, director al asociaţiei de turism, a participat la toate 
şedinţele comisiilor de specialitate unde a  prezentat o proiecţie de buget. Nu aţi vrut să o 
ascultaţi, ba mai mult, unii dintre dumneavoastră aţi jignit-o. Domnule Martinescu, 
doamna nu mai vrea să vorbească cu dumneavoastră pentru că aţi jignit-o în comisie.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Am rugămintea să trecem la un ton civilizat şi să ne respectăm unii pe alţii. Nici în 

comisie şi nici în plen nu trebuie să ne dăm în spectacol şi să facem cum credem noi.  
 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Domnule preşedinte, vă rog să supuneţi amendamentul şi proiectul de hotărâre la 

vot. Ne-aţi criticat destul. Vreau să ştiţi că în Comisia economică acest proiect nu a trecut. 
Pentru noi contează fiecare leu aşa cum şi pentru consiliul judeţean şi  cetăţenii judeţului  
contează foarte mult dacă cheltuim 10 mii sau 50 mii lei.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Din nou vă spun că aceşti bani i-am aprobat împreună pentru a face asociaţia de 

turism. De ce nu aţi spus la acea dată că sunt prea mulţi bani? De ce spuneţi acum că 50 
mii lei pentru o acţiune e prea mult? Aici nu este vorba despre o acţiune ci despre o 
asociaţie de turism care are angajaţi şi cheltuieli curente.  

Vă rog să-mi spuneţi cine îşi susţine în continuare amendamentul pentru a-l putea 
supune la vot.  
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Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Îmi susţin amendamentul şi vă rog să-l supuneţi la vot. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Bun, atunci vă rog să-l enunţaţi? 
 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Eu nu renunţ la amendament.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Am spus să-l enunţaţi nu să renunţaţi.  
 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Domnule preşedinte, noi nu suntem subalternii dumneavoastră. Vă rog să 

înţelegeţi acest lucru. Deşi vreţi să fim subalternii dumneavoastră noi nu suntem. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Domnule Martinescu, mă abţin să nu vă spun câteva cuvinte. Calitatea mea de om 

mă împiedică să fac acest lucru. Am spus şi vă întreb din nou dacă vreţi să enunţaţi 
amendamentul pentru a-l putea supune la vot sau îl rog pe domnul secretar să facă acest 
lucru.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Eu nu renunţ la amendament.  
 
Domnul vicepreşedinte Călin Dobra 
Domnule Martinescu, nimeni nu vă cere să renunţaţi la amendament. Domnul 

preşedinte vă roagă să-l enunţaţi, adică să ne spuneţi din nou cum sună amendamentul 
pentru a-l putea supune la vot  

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Dar vi l-am mai spus o data. De ce trebuie să mai repet?  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Domnule secretar vă rog să ne spuneţi dumneavoastră cum sună amendamentul 

domnului Martinescu? 
 
Domnul Dănuţ Ardelean – Secretar al Judeţului Timiş  
Domnul Martinescu a formulat un amendament prin care propune introducerea 

unui nou alineat la art. 1 care va avea următorul conţinut: „Asociaţia va prezenta pentru 
aprobare în consiliul judeţean până la 10.12.2014 o strategie privind dezvoltarea 
turismului în judeţul Timiş  pentru următorii 10 ani, respectiv pentru perioada 2015 -2025.  

 
Domnul consilier judeţean Marian Vasile 
Vă rog să nu uitaţi de amendamentul Comisiei de agricultură 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Nu. Îl supunem imediat la vot.  
Deci, în acest moment supun la vot amendamentul domnului Martinescu.  
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Consiliul judeţean Timiş a respins amendamentul cu  16 voturi ”pentru”  din partea 
doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea 
Sorin, Costa Cosmin, Cutu Dorin, Gaita Oana, Juravle Petru, Lelescu Tiberiu, Martinescu 
Marius, Moldovan Paul, Păşcuţă Adrian, Radu Marina, Rus Alain, Rus Georgeta, Vasile 
Marian, 16 voturi „împotrivă” din partea doamnelor/domnilor Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gavrilită Bianca, 
Lăzureanu Aurel, Marinconi-Marcu Flavia, Negoiţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, 
Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, Szatmari Ştefan, Zamfir Florian şi o abţinere din partea 
domnului Crişan Teodor Adrian.  

Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Mulţumesc celor 16 colegi care au votat în spiritul amendamentului propus. Sper 

ca el să fi votat într-o zi.  
 
Domnul consilier judeţean Liviu Borha 
Susţin amendamentul prin care am propus ca jumătate din sumă să fie alocată 

pentru Lacul Surduc.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
În aceste condiţii,  supun la vot amendamentul domnului Liviu Borha. Personal nu 

sunt de acord să mergem doar pe Lacul Surduc atunci când discutăm despre turism. Ce 
facem cu 20 mii lei la Lacul Surduc?  

Haideţi să vedem ce strategie ne propun şi apoi sunt de acord să alocăm o sumă 
mult mai importantă. Lacul Surduc  şi zona Surduc reprezintă o parte din ceea ce avem 
noi mai important din punct de vedere turistic, iar în aceste condiţii cred că avem nevoie 
de proiecte mari pe care să le susţinem împreună cu alte surse de finanţare. Noi nu 
putem să susţinem asemenea proiecte doar cu aportul consiliului judeţean.  

Sunt de acord să fie alocată o sumă mai mare dar nu putem să condiţionăm acest 
lucru acum când mai sunt 2 luni până la sfârşitul anului.  

 
Domnul consilier judeţean Liviu Borha 
Chiar şi aşa eu îmi susţin amendamentul. Atunci când este vorba despre Lacul 

Surduc promovarea lui trebuie să atragă investiţii publice şi private. E nevoie de un sprijin 
pentru promovare care să vină prin această asociaţie pentru că este un obiectiv deosebit 
de important.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
În aceste condiţii supun la vot amendamentul domnului Liviu Borha prin care 

propune ca 20 mii lei din cei 40 mii lei care îi primim azi să fie folosiţi numai pentru Lacul 
Surduc.  

Consiliul judeţean Timiş a respins amendamentul cu 15 voturi „pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Borha Liviu, Cocean Liviu, Costa Cosmin, Cutu Dorin, 
Gaita Oana, Juravle Petru, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, 
Moldovan Paul, Păşcuţă Adrian, Rus Georgeta, Stancu Traian, Vasile Marian, 16 voturi 
„împotrivă” din partea doamnelor/domnilor Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cociobea Sorin, 
Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gavrilită Bianca, 
Lăzureanu Aurel, Negoiţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai, Stanciu 
Pompiliu, Szatmari Ştefan, Zamfir Florian şi 3 abţineri din partea doamnelor/domnilor 
Bojin Mihăiţă, Crişan Teodor Adrian, Radu Marina.  
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Domnul consilier judeţean Marian Vasile 
Vă rog să supuneţi la vot şi amendamentul Comisiei de agricultură prin care se 

propune prezentarea unei justificări pentru majorarea sumei.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Justificarea va fi dată de vot. Dacă vreţi să mergem mai departe cu asociaţia de 

turism aprobaţi, dacă nu închidem asociaţia şi trimitem cele două persoane acasă că nu 
avem cu ce să-le plătim.  

Dumneavoastră decideţi ce vom face. Prin urmare, supun la vot  proiectul de 
hotărâre.                                                                                                                         

Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 20 voturi „pentru”  din 
partea doamnelor/domnilor Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cociobea Sorin, 
Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, 
Gavrilită Bianca, Lăzureanu Aurel, Marinconi-Marcu Flavia, Negoiţă Adrian, Pau Radu, 
Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Zamfir 
Florian şi  14 abţineri din partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Borha Liviu, Cocean 
Liviu, Costa Cosmin, Gaita Oana, Juravle Petru, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, 
Moldovan Paul, Păşcuţă Adrian, Radu Marina, Rus Alain, Rus Georgeta, Vasile Marian. 

 
Punctul nr. 16 - Proiect de hotărâre pentru aprobarea valorii obiectivelor de 

investiţii incluse in PNDL 2014 – 2016 si a cofinanţării necesare din bugetul propriu 
al Consiliului Judetean Timis pentru lucrările de asfaltare si modernizare a unor 
drumuri judetene. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile    
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Aş vrea să ne spună domnul director Gheorghe Tătar care este afirmaţia 

adevărată, în sensul că în tabelul din anexa 1 avem în capul de tabel rubricile – denumire, 
lucrare, obiective noi. Toate cele 10 lucrări sunt prezentate ca lucrări noi. În materialul 
semnat de domnul director se menţionează că: „ este necesară actualizarea valorii totale 
a fiecărui obiectiv nou de investiţii..”  În paranteză se specifică despre ce documente este 
vorba în anexă şi continuă : „… respectiv a valorii totale a investiţiei în curs de execuţie”.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Vă pot răspunde eu. Deci, toate lucrările sunt noi din punct de vedere al proiectului 

pe care îl votăm astăzi pe PNDL  chiar dacă unele dintre ele sunt în execuţie din punct de 
vedere al fondurilor alocate de consiliului judeţean.  

Ştiţi că unele dintre lucrările noi le-am pornit. Ni s-a dat voie să le trecem ca şi 
lucrări care sunt în curs  pentru a putea fi incluse în PNDL. Sigur că noi am forţat nota şi  
am solicitat 70% de la Guvern. Poate nu o să primim 70%  şi în plus ştiţi că am fost de 
acord ca prin creditul pe care îl luăm să finanţăm o parte din ele.  

Din acest motiv am considerat că este bine să le trecem. Ele apar ca şi lucrări noi 
în PNDL în curs de execuţie.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Acest lucru înseamnă că am eliminat din ele acea parte care a fost executată.  
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Domnul preşedinte Titu Bojin 
Se elimină la final.  
 
 Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Ea mai există acum în documentaţie? 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Da, există ca total în ultima anexă. Vom vedea la sfârşitul anului câţi bani putem 

plăti noi şi câţi ne mai dă PNDL. 
 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Ca lucrări noi putem considera doar diferenţa neexecutată până în acest moment. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Nu, pentru că dorim să primim banii de la PNDL şi din acest motiv nu am eliminat 

până acum acea diferenţă. Recepţia încă nu s-a făcut. Aceasta se face pe tronsoane.  
În aceste condiţii, supun la vot  proiectul de hotărâre.   
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 27 voturi  „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, 
Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, 
Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu 
Aurel, Marinconi-Marcu Flavia, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau 
Radu, Plavoşin Deian, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, 
Stancu Traian, Zamfir Florian şi 5 abţineri din partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, 
Bojin Mihăiţă, Gaita Oana, Martinescu Marius, Rus Alain.  

 
Punctul nr. 17 - Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii organizatorice a 

aparatului de specialitate al Consiliului Judetean Timis a fost scos de pe ordinea de zi şi 
nu îl mai supunem dezbaterii şi aprobării astăzi  în şedinţa de plen. 

Continuăm cu punctul nr. 18.  
 

 
Punctul nr. 18 – Proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii unor 

sectoare de drum judeţean din domeniul public al judeţului Timis si din 
administrarea Consiliului Judetean Timis in domeniul public al statului si in 
administrarea Departamentului pentru Proiecte de Infrastructura, Investiţii Străine, 
Parteneriat Public-Privat si Promovarea Exporturilor, in vederea realizării de către 
Compania Naţionala de Autostrăzi si Drumuri Naţionale din România S.A. a 
activităţilor de interes naţional in domeniul administrării drumurilor naţionale. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în comisiile reunite   
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.                                                                                                                         
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 31  voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan 
Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, 
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Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu 
Flavia, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Radu 
Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Zamfir Florian.  

 
Punctul nr. 19 - Proiect de hotărâre privind propunerea de aprobare a 

atribuirii unor trasee din „Programul judeţean de transport persoane prin curse 
regulate pentru perioada 01.01.2014 - 30.06.2019” unor operatori de transport rutier 
urmare licitaţiei electronice din data de 19.09.2014 in vederea atribuirii licenţelor de 
traseu. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil in comisiile reunite   
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Juravle Petru 
Aş vrea să ştiu ce ne poate spune domnul vicepreşedinte Zanfir Florian despre 

acest proiect de hotărâre.  
 
Domnul vicepreşedinte Zanfir Florian 
Am să vă dau un răspuns special pentru dumneavoastră domnule Juravle. Pot să 

vă spun că proiectul este foarte bine întocmit. Este bine că s-a ţinut licitaţia şi îmi pare rău 
că, aşa cum se observă din tabel, sunt 14 curse la care nu a participat nimeni la licitaţie. 
Aici avem o analiză de făcut.  

De asemenea, puteţi observa din proiectul care a fost retras astăzi de pe ordinea 
de zi, cel cu organigrama consiliului judeţean, că am întărit serviciul de transport şi ne 
preocupă această activitate. Sunteţi mulţumit de răspuns? 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dacă mai sunt şi alte discuţii? Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre.                            
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu  33 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan 
Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, 
Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu 
Flavia, Martinescu Marius, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, 
Plavoşin Deian, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu 
Traian, Vasile Marian, Zamfir Florian şi o abţinere din partea domnului Rus Alain.  

 
Punctul nr. 20 - Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unei 

Convenţii de parteneriat intre Judeţul Timis prin Consiliul Judetean Timis si 
Universitatea de Vest din Timişoara. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil in comisiile reunite ale consiliului judeţean.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.                                                                                                                         
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Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan 
Teodor Adrian, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, 
Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu 
Marius, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian,  Pau Radu, Plavoşin Deian, Radu Marina, 
Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari 
Ştefan, Vasile Marian, Zamfir Florian.  

 
Punctul nr. 21 - Întrebări, interpelări  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Precizez că  în mapele dumneavoastră de şedinţa se află: 
Răspuns ENEL la sesizarea Consiliului Judetean Timis privind întreruperile de 

curent electric in zonele rurale ale judeţului. 
Programul evenimentelor culturale ce vor fi organizate în luna octombrie. 

  Vă informez cu privire la intenţia Consiliului Judetean Timis de a reduce cheltuielile 
la curent şi gaze naturale pentru sediul administrativ si pentru toate instituţiile 
subordonate. Sper că veţi fi de acord să faceţi parte din Comisia de negociere a tarifelor 
la energie şi gaze pentru consiliul judeţean şi toate instituţiile subordonate . Încercăm cu 
ajutorul Serviciului juridic să vedem cum au fost contractele încheiate astfel încât să 
putem avea pe viitor un contract mult mai bun cu costuri mai reduse.  

Vă informez că de vineri 26.09. orele 12,00 şi până duminică 28.09 se va 
desfăşura la Muzeul Satului manifestarea „Roadele Toamnei”. Rog Comisia de agricultură 
să se implice în această activitate mai mult alături de domnul Oprea, astfel încât cele 3 
zile să fie pentru timişoreni o posibilitate de recreere şi aprovizionare cu produse specifice 
toamnei.  
 Am făcut puţin mai devreme pentru a nu fi acuzat că o fac în campania electorală. 
În mod normal ea ar fi trebuit să aibă loc în prima sau a doua duminică din luna 
octombrie. Noi suntem iniţiatorii acestei activităţi care implică nişte costuri din partea 
consiliului judeţean. Vă rog să participaţi cu toţii în toate aceste zile.  
 De asemenea, după terminarea şedinţei şi acordarea interviurilor pentru presă vă 
invit în faţa Consiliului Judeţean Timiş unde membrii ATOP împreună cu domnul 
vicepreşedinte Călin Dobra vor proceda la înmânarea autoturismelor,  achiziţionate prin 
ATOP, împreună cu cheile  şi actele lor de înmatriculare, Inspectoratului de poliţie.  

Ştiţi că data trecută am dat dispoziţie să reziliem contractul dacă maşinile nu sunt 
aduse până la această şedinţă. Se pare că ameninţarea noastră a ţinut şi am primit 
maşinile.  Acum maşinile sunt în faţa consiliului aşteaptă să fie înmânate unităţilor de 
poliţie propuse de Inspectoratul de Poliţie.  
 Mă adresez reprezentanţilor presei şi vreau să le spun că la rugămintea colegilor 
care s-au deplasat de la un partid la altul voi acorda o conferinţă de presă în acest sens la 
încheierea perioadei acordată prin Ordonanţa de Guvern care priveşte migraţia aleşilor 
locali.  Vă promit că atunci voi face o conferinţă de presă la care îi invit şi pe liderii 
grupurilor partidelor  politice din consiliul judeţean care au mişcări de acest gen şi vor să 
ne spună un punct de vedere.  
 Acum vă invit să luaţi cuvântul. Pentru început dau cuvântul doamnei Rus 
Georgeta.  
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 Doamna consilier judeţean Rus Georgeta.  
 În două cuvinte aş vrea lămuresc un aspect legat de un subiect discutat la în 
această şedinţă, respectiv cel legat de nominalizarea mea în Consiliul Consultativ în 
Casei Naţionale de Asigurări de Sănătate.  
  Ştiţi foarte bine că am acceptat iniţial acest lucru doar pentru că au fost nişte 
negocieri în care dumneavoastră aţi spus că susţineţi acest lucru aşa cum susţineţi, de 
fiecare dată, că din fiecare partid trebuie să fie un reprezentant în consiliile de 
administraţie. În caz contrar nu aş fi acceptat.  Mai ştiu, de asemenea, foarte bine că am 
venit la dumneavoastră şi v-am întrebat dacă nu doriţi acest post pentru altcineva.  
 Se pare că, acum am aflat, că v-aţi răzgândit doar pentru că nu v-a convenit cum a 
votat PDL în şedinţa de astăzi şi atunci înseamnă că nu a mai fost negociere ci un fel de 
presiune.  
 De asemenea, vreau să vă spun şi să lămurim odată pentru tot restul mandatului 
să nu mai îmi faceţi astfel de propuneri şi să nu mai vorbiţi atât de nepoliticos într-o 
întreagă emisiune despre mine pentru că indiferent de ce spuneţi eu tot rămân solidară cu 
partidul pe listele căruia am fost aleasă şi cu alianţa cu care am fost de acord.  
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Vă felicit!  Însă trebuie să ştiţi că ce am spus mai înainte este adevărat. Nu am avut 
nici o negociere cu nici un membru din partidul dumneavoastră. Rog conducerea 
dumneavoastră,  cine este acest lider după toate aceste mişcări tot dumneavoastră 
trebuie să ştiţi, să vină, dacă vrea, să negociem.  
 În afară de dumneavoastră care aţi venit şi m-aţi întrebat dacă, de principiu, am 
ceva cu dumneavoastră, nu a venit nimeni.  
 
 Doamna consilier judeţean Rus Georgeta 
 Nu asta v-am întrebat şi vă rog să nu deformaţi lucrurile.  Eram într-adevăr doar noi 
doi dar eu v-am întrebat dacă nu doreşte altcineva locul acesta.  
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 

Şi eu de unde să ştiu dacă doreşte altcineva sau nu. 
 

Doamna consilier judeţean Rus Georgeta 
Bine, acum încercaţi să evitaţi să spuneţi.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Doamna Rus, dumneavoastră sunteţi de mai mult timp în politică. Credeţi că este 

normal ca un reprezentant al partidului dumneavoastră să nu vină să discute cu mine, nu 
doar pe proiectul care vă priveşte ci şi pe alte proiecte.  Am fost acuzat că nu fac 
propuneri şi de la alte partide, dar aţi văzut că l-am propus pe domnul Juravle şi a refuzat. 
L-am propus pe domnul Zanfir dar domnia sa a vrut să se retragă.  

 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
 Domnule preşedinte, v-aţi luat de mine.   

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Nu m-am referit la dumneavoastră pentru că din câte ştiu eu domnul Marian Vasile 

este liderul acestei alianţe.  
Domnul consilier judeţean Marian Vasile 
Domnule preşedinte nu aruncaţi mărul discordiei pentru că s-ar putea să muşcaţi 

din el.  
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Domnul preşedinte Titu Bojin 
Vă rog să vă hotărâţi cine este liderul pentru că începând cu şedinţa următoare va 

trebui să facem reorganizarea aşezărilor la masă. Vorbesc foarte serios şi vă rog să vă 
hotărâţi cine este liderul.  

 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Domnule preşedinte, colega mea doamna doctor Rus, care este o doamnă în 

adevăratul sens al cuvântului şi trebuie să respectăm ceea ce dânsa mi-a transmis mie, 
iar colegii mei sunt martori.  
 Deci, doamna Rus mi-a spus că discutat cu dumneavoastră şi i-aţi propus să fie 
reprezentantul consiliului judeţean.  
 

Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Dar nici unul dintre dumneavoastră nu aţi venit să discutăm.  
 

Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
 Vă rog să mă credeţi că doamna Rus mi-a spus că dumneavoastră i-aţi propus.  E 
adevărat? 
 

Domnul preşedinte Titu Bojin 
Da. Însă trebuia să veniţi să discutaţi cu mine.  
 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 

 În fiecare zi eu trec pe la consiliul judeţean, dar eu nu umblu cu peţitul prin judeţ 
aşa cum faceţi dumneavoastră pe la primari şi consilieri.   
 Referitor la doamna Rus să ştiţi că nu aţi procedat corect.  
 
 Doamna consilier judeţean Rus Georgeta 
 Nu contează. Domnul preşedinte a spus clar acum câteva minute că s-a răzgândit 
după ce a văzut cum am votat noi astăzi.  Acest lucru spune tot.  
 

Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Consideraţi că este normal să stea la discuţii puterea cu opoziţia sau nu ? Sunt 
proiecte care vizează persoane, îmi pare rău că doamna Rus a fost pusă în situaţia 
aceasta, sunt proiecte care vizează judeţul şi dacă dumneavoastră consideraţi că nu e 
nevoie să preluăm spitalul care oricum se va închide în scurt timp pentru că nu au cu ce 
să se întreţină (personalul nu şi-a luat salariile de câteva luni).  
 

Doamna consilier judeţean Rus Georgeta 
Şi ce se întâmpla dacă îl amânam încă o lună?  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 

 Aici nu facem politică. Aici rezolvăm problemele judeţului. Dacă proiecte care 
vizează  sănătate al cetăţenilor nu le discutăm atunci înseamnă că nu ne interesează ce 
se întâmplă în judeţul nostru. Nu vă interesează pentru că am luat noi primarul unei 
localităţi? Şi dumneavoastră aţi luat oameni, aţi fost primii care aţi luat consilieri de la 
Primăria Timişoara.  
 Aţi văzut că şi de la noi au plecat oameni. Exemplu doamna Radu Marina care a 
ales să fie consilier judeţean independent şi totuşi a votat aşa cum trebuie.  
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 Chiar dacă vă supăraţi trebuie să vă spun că sunteţi în opoziţie din toate punctele 
de vedere. Vreţi să discutaţi cu mine şi cu colegii atunci vă aşteptăm cu drag. Proiectele 
ne interesează pe toţi. Nu sunt ale PSD-ului sau ale PDL-ului. Nu sunt ale mele şi nici ale 
dumneavoastră sau ale domnului primar Robu.  Sunt ale Timişoarei şi ale  judeţului Timiş.  
 Şi eu ca şi dumneavoastră vin în fiecare zi la consiliul judeţean şi gestionez un 
buget, iar declaraţiile dumneavoastră din punct de vedere politic nu îşi au rostul.  În 
curând vine rectificarea de buget şi vă atenţionez că v-a trebui să discutăm de primăriile 
din judeţul Timiş. Niciodată nu aţi venit la mine să discutăm. Am fost chiar condamnat de 
colegii din PSD în perioada cât am fost consilier judeţean, pentru că am fost timp de 8 ani 
liderul PSD şi consilier judeţean şi mereu mergeam la domnul Constantin Ostaficiuc să 
discutăm problemele care ne interesează şi asupra cărora trebuie să ajungem la un 
acord. De aceea au trecut proiecte extraordinare şi multe dintre ele  sunt contestate acum 
de dumneavoastră.  
 Încă o dată vă spun că aceste proiecte nu sunt ale noastre ci ale judeţului nostru şi 
trebuie să găsim cele mai bune soluţii pentru cetăţenii judeţului nostru.  
 M-am săturat să aud în fiecare şedinţă discuţii care nu îşi au rostul, să ne facem de 
râs faţă de asistenţa (presă, invitaţi) după ce tot noi în comisii am avizat favorabil 
proiectele în comisiile de specialitate nu cred că este corect.  Cred că în comisii trebuie să 
avem astfel de discuţii şi nu contează cum sunt aceste discuţii dacă ajungem la un acord 
şi venim în plen să aprobăm proiectele.  
 Într-o lună trece şi campania electorală. Se termină şi cu alegerile prezidenţiale. 
Noi tot aici rămânem. Nu există altă variantă până la finalul mandatului decât să 
colaborăm şi să ne înţelegem.  
 Aproape toate proiectele au fost aprobate cu multe, foarte multe discuţi. A trebuit 
să vă las, să vă certaţi, să discutaţi în contradictoriu ca în final să pot supune şi eu la vot 
proiectul de hotărâre. Aşa s-a întâmplat şi astăzi când am discutat proiectul ce vizează 
asociaţia de turism. Vreţi să facem şi să promovăm turismul în judeţul Timiş sau nu?   
 Încă o dată vă rog să stabiliţi cine este liderul să ştiu şi eu cu cine stau de vorbă.  
Stau de vorbă cu toată lumea dar vreau să ştiu cu cine stau de vorbă atunci când discut 
în numele partidului. Acest lucru se întâmplă acolo unde sunt mai multe formaţiuni 
politice, mai multe asociaţii şi se discută despre democraţie.  
  
 Domnul consilier judeţean Marian Vasile 
 Am rămas aceiaşi lideri pentru că suntem o alianţă.  Ştiţi foarte bine că aşa este 
pentru că aveţi experienţă politică. Vă rog să nu mai aruncaţi mărul discordiei între noi 
doar aşa pentru a obţine anumite efecte.  
 Pe de altă parte aţi spus că ne daţi dreptul să vorbim pentru că suntem aleşi de 
cetăţenii  judeţului.  Cred că ar trebui să ne daţi cuvântul şi de la dreapta la stânga nu 
doar de la stânga la dreapta.  
 De asemenea, trebuie să vă spun că deşi aveţi multe cuvinte abile aceste sunt 
destul de goale. Ştiu că obişnuiaţi să chemaţi liderii opoziţiei la negocieri.  Nu am primit 
nici un telefon din partea dumneavoastră. Amândoi suntem liderii partidului din care 
facem parte. Suntem două formaţiuni politice diferite care încă nu au fuzionat deşi actele 
sunt depuse la Bucureşti.  Deocamdată funcţionăm ca o alianţă, respectiv Alianţa Creştin 
Liberală şi avem doi lideri.  
 Nu ne-aţi chemat pe nici unul dintre noi şi acum veniţi şi ne acuzaţi că nu discutăm 
cu dumneavoastră. Nu ne spuneţi cu cuvinte abile în faţa presei lucruri de care nu suntem 
vinovaţi.  

La final, pentru că sigur voi fi ultimul care voi lua cuvântul şi sper să mai rămână 
reprezentanţii presei până atunci. La fel aţi făcut şi data trecută. Mi-aţi dat cuvântul ultimul 
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când presa plecase şi nu mai era aproape nimeni în sală. Vă propun ca data viitoare să 
faceţi în aşa fel încât să-mi daţi cuvântul printre primii vorbitori.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 

 Nu spuneţi domnule preşedinte că m-am supărat  pentru că pe dumneavoastră nu 
pot să mă supăr niciodată.  
 Domnule preşedinte, aţi făcut o afirmaţie în care m-aţi acuzat că aş face circ. Sigur 
că eu nu voi putea ajunge niciodată la performanţele dumneavoastră care sunteţi singurul 
şi cel mai mare magician al judeţului Timiş. Amintind de ultimele realizări ale 
dumneavoastră, aţi parcurs cel puţin 10 drumuri dus – întors la Bucureşti şi de fiecare 
dată la coborârea din avion dădeaţi câte o conferinţă  de presă. Probabil că din acest 
motiv toată presa vă aştepta la aeroport sau pe la consiliul judeţean.  
 În toate conferinţele de presă aţi reluat o serie de promisiuni într-o avalanşe 
uluitoare şi spuneţi că dumneavoastră nu faceţi politică.  Cred că dumneavoastră faceţi 
politică şi atunci când ne salutaţi. În fiecare discurs în plenul consiliului judeţean faceţi 
politică, iar acum, de mai bine de jumătate de oră ne certaţi pe cei din opoziţie.  
 Sigur că noi nu vom veni niciodată să vă spunem „Sărut mâna!” . Dumneavoastră 
aveţi o calitate oficială şi ar trebui să abordaţi şi să utilizaţi această calitate oficială 
invitând la discuţii liderii grupurilor politice pentru că deşi spuneţi că nu ştiţi, 
dumneavoastră ştiţi foarte bine care sunt liderii .  
 În concluzie nu mai vorbiţi de actul administrativ pentru că în fiecare cuvânt al 
dumneavoastră faceţi politică.  Acele întâmplări în care de fiecare dată când reveniţi de la 
Bucureşti ne spuneţi cât de multe aţi rezolvat acolo sunt doar vorbe. La fel cum aţi spus şi 
de preluarea spitalului dar nu ne-aţi prezentat nimic concret cu privire la preluarea 
spitalului ci doar cum doriţi să preluăm nişte clădiri şi terenuri fără a ne prezenta o gândire 
cu ceea ce se întâmplă cu activitatea medicală a acestui spital.  
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Gândirea o face managerul Spitalului Judeţean pentru că nu preluăm noi 
activitatea medicală. Ei sunt cei care decid să facă o secţie pentru ca mai apoi să o 
criticaţi dumneavoastră.  
 
 Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
 Eu am citit materialul şi nu o dată ci chiar de 3 ori. Poate că nu am înţeles eu aşa 
bine ca şi dumneavoastră care aveţi o altă putere de înţelegere atât din punct de vedere 
politic cât şi administrativ.  
 Deci, ca atare, vă propun să vă apropriaţi de acest consiliu judeţean chiar dacă 
deţineţi o majoritate exclusivă care vă este favorabilă în acest moment. Vor veni şi 
momente mai puţin favorabile pentru dumneavoastră şi atunci veţi regreta, iar realitatea 
vă va demonstra acest lucru.  
  
 Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu  
 Din discuţiile pe care le-am avut am înţeles că se preconizează o rectificare de 
buget care va fi discutată  într-o şedinţă extraordinară ce se va ţine probabil în  3 sau 4 
octombrie. Am rugămintea că  în momentul în care împărţiţi sumele primite, pentru că 
sper să fie o rectificare pozitivă, să ne chemaţi şi pe noi întrucât suntem reprezentanţii 
unor cetăţeni din judeţul Timiş. Ştiu că aveţi dorinţa de a  da bani doar celor aflaţi pe 
partea stângă aşa cum Guvernul a împărţit sinistraţilor, făcând sinistraţi de stânga şi 
sinistraţi de dreapta.  
 Sper că acest lucru nu se va întâmpla  şi la nivelul judeţului Timiş. De asemenea, 
vă rog să nu mai spuneţi că nu am venit să solicităm.  
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 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 De câte ori am făcut bugetul aţi venit vreodată să discutăm? Veniţi acum când 
împărţim banii? 
 

Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Eu nu vin să stau la rând să intru la dumneavoastră pentru că este ca la Meca. 

Timpul de aşteptare pentru a intra la dumneavoastră este foarte mare.  
Mă bucur că prezentaţi într-o lumină pozitivă ce vom face noi în judeţul Timiş. 

Spuneţi că vom avea spitale, mii de locuri de muncă, săli de sport polivalente, stadioane 
cu zeci de mii de locuri, autostrăzi dar este o blasfemie să spunem astfel de lucruri când 
noi nu am fost în stare să gestionăm situaţia ţânţarilor şi am ajuns să avem, din această 
cauză, boala limbii albastre. Nu mai vorbesc de  ambrozia care a făcut probleme de 
sănătate la mii de cetăţeni din judeţul nostru. Mă mir că spuneţi cu atâta uşurinţă aceste 
lucruri.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Tronsonul din autostrada până la Topolovăţ se va încheia la sfârşitul lunii viitoare.  
 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Câţi kilometri de autostradă aţi inaugurat în acest an? 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Nici un kilometru pentru că noi nu suntem ca şi dumneavoastră să inaugurăm din 

10 în 10 km.  
Deci, încă o dată vă spun că tronsonul de la Topolovăţ se încheie la sfârşitul lunii 

viitoare.  A început deja să se toarne asfalt pe tronsonul de la Şanoviţa până la Topolovăţ 
unde se face urcare şi coborâre.  

 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Spuneţi-ne,  câţi metri pătraţi de autostradă vor fi gata  în acest an? 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dumneavoastră sunteţi veterinar înţelegeţi mai greu din punct de vedere economic.  
 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Meseria mea este una onorabilă.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Se lucrează la tronsonul de la Remetea şi probabil că va fi gata până în vara anului 

viitor. Judeţul Timiş va fi primul judeţ care traversează în totalitate autostrada şi ne 
străduim să facem şi urcările suplimentare pentru a beneficia de acestea.  Nu sunt 
urcările mele ci ale noastre ale tuturor şi dacă opoziţia veţi proceda la fel şi pe viitor, prin 
vocea domnului Robu şi a unora dintre dumneavoastră care tot timpul căutaţi să ne găsiţi 
vină, nu vă aşteptaţi ca cineva o să vină la judeţul Timiş şi noi să-i râdem în nas. 

Măcar aveţi bunul simţ şi lăsaţi-mă să termin ce am început. 
 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Şi dumneavoastră domnule preşedinte aveţi bunul simţ şi recunoaşteţi că aţi tăiat 

banii de la investiţii  şi i-aţi dat ca mită electorală.  
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Domnul consilier judeţean Juravle Petru 
Este clar că a început campania electorală şi este o fericire pentru fiecare român 

că îşi va alege preşedintele. Pe de altă parte, haideţi să nu mai spunem niciodată că 
avem interese de campanie electorală în consiliul judeţean.  

De asemenea, avem probleme foarte serioase. De exemplu sunt societăţi 
comerciale care profită de lipsa de informare a oamenilor. Am răspunsul Direcţiei de 
Urbanism în urma unei petiţii făcute de anumite persoane care deţin terenul respectiv. 
Încercând să forţeze intrarea pe terenurile lor aceşti oameni s-au opus. Acest lucru este 
normal pentru că proprietatea este garantată prin Constituţie.  

Haideţi să tragem un semnal clar acestor societăţi să nu se mai întâmple astfel de 
abuzuri în judeţul Timiş.  Judeţul  Timiş şi România nu este sat fără câini şi mi se pare 
anormal să se întâmple astfel de lucruri. Trebuie, în primul rând să identifice perimetrul în 
care are dreptul şi apoi să se ducă la poarta omului să-i vorbească respectuos atunci 
când îi spune că are dreptul să facă acest lucru şi să-i ceară acordul persoanei 
respective. Cred că dumneavoastră în calitatea ce o aveţi ar trebui să luaţi în considerare 
foarte serios această situaţie.  

O altă problemă la fel de importantă pe care vreau să o aduc în atenţia 
dumneavoastră este cea a marcajelor pe drumurilor judeţene, acestea fiind foarte 
importante pentru siguranţa cetăţenilor.  

Am stat de vorbă cu domnul director Tătar Gheorghe şi solicit din nou ca Direcţia 
de drumuri să înceapă din nou să facă aceste marcaje şi să le terminăm până la venirea 
îngheţului. O iarnă cu condiţii meteorologice grele poate face ca marcajele să se şteargă 
dacă nu sunt realizate din timp aşa cum trebuie.   

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Ştiţi că legat de acest lucru v-am propus să fiţi de acord cu achiziţionarea a două 

utilaje care să cureţe marginile drumurilor pentru că nu doar marcajele sunt problema pe 
drumurile judeţene. Sperăm să putem beneficia de fonduri pentru aceste printr-un 
program european, iar dacă nu reuşim să cumpărăm noi astfel încât să nu mai intrăm în 
iarna cu astfel de probleme.  

Sunt de acord cu dumneavoastră şi după cum aţi văzut au început deja să facă 
acele marcaje. Rămâne să vedem ce posibilităţi avem să facem toaletarea drumurilor din 
tot judeţul Timiş.  

 
Doamna consilier judeţean Marinconi Flavia 
Vreau să aduc în atenţia dumneavoastră două probleme. În primul rând, apelez la 

toţi colegii din consiliul judeţean cu rugămintea să folosim un limbaj adecvat şi politicos  
pentru că majoritatea dintre noi, sper, că suntem intelectuali.  

În al doilea rând, referitor la „incidentul” ce a avut loc mai devreme cu privire la 
desemnarea reprezentantului nostru la Casa Naţională de Asigurări de Sănătate, că în 
Comisia de sănătate şi protecţie socială doamna doctor Rus Georgeta, pe care o stimez 
foarte mult din punct de vedere profesional, de fapt, s-a autopropus să reprezinte consiliul 
judeţean. Deci, nu a fost propusă de nici unul dintre noi. Dânsa s-a autopropus. Acesta 
este adevărul şi sper ca domnul preşedinte să confirme acest lucru.  

 
Doamna consilier judeţean Rus Georgeta 
Doamna Marinconi, tocmai făceaţi apel la discuţii civilizate şi dumneavoastră 

demaraţi astfel de discuţii?  Nu a fost aşa cum spuneţi dumneavoastră. Da, v-aţi abţinut 
de fapt la propunerea făcută de colegul meu domnul Paul Moldovan.   

Înţeleg să acordaţi susţinere doamnei Gavrilită Bianca dar vă rog să nu vorbiţi ce 
nu trebuie.  
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Domnul consilier judeţean Liviu Cocean 
Domnule preşedinte, aţi făcut astăzi din nou dovada faptului că nu ştiţi să vă 

asumaţi o promisiune sau o responsabilitate şi din păcate, de data aceasta a fost vorba 
de doamna Rus care a trebuit să se confrunte cu un astfel de episod.  

Deşi dumneavoastră încercaţi să prezentaţi o imagine a omului care vrea să fie 
bun cu toată lumea şi probabil unii chiar vă văd în postura de Moş Crăciun, nu cred că 
aceasta este imaginea pe care ar trebui să o prezentaţi ca şi preşedinte al consiliului 
judeţean.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Nu vreau să vă întrerup ci doar să fac o mică observaţie, şi anume că în limba 

sârbă, Bojin înseamnă Crăciun.  
 
Domnul consilier judeţean Liviu Cocean 
Am înţeles şi văd că nici măcar nu vă feriţi de această postură în care vă puneţi de 

fiecare dată.  
Aş vrea să ştiu, pentru ca dumneavoastră să vă respectaţi o promisiune dată,  care 

este preţul pe care trebuie să-l plătim? Ce trebuie să plătim la negociere? Ce preţ trebuie 
să trecem pentru că unele sunt conforme cu legea altele nu.  

Dumneavoastră vă plac aceia care sunt eleganţi în exprimare, care nu vă 
deranjează, însă noi dacă nu suntem aşa o facem pentru că suntem în interesul judeţului 
Timiş. Dacă avem grijă de banul public administrat de consiliul judeţean este doar pentru 
că avem o datorie morală faţă de cetăţenii care ne-au votat.  

Apropo de proiectul prin care se propune preluarea spitalului CFR, vreau să vă 
întreb, pentru că a trecut aproape un an, despre un proiect care la momentul respectiv a 
fost respins, cu privire la imobilul de pe Calea Aradului nr. 8 despre care dumneavoastră 
spuneaţi că se află pe Calea Aradului nr. 1 (ştiţi scandalul cu pizzeria), de ce nu a mai 
apărut pe ordinea de zi.  

V-am lăsat timp să vă informaţi şi să-l repuneţi pe ordinea de zi, deşi executivul 
spunea că domnul Liviu Cocean visează. Vreau să ştiu în ce stadiu este acel proiect 
pentru că este o altă demonstraţie  a faptului că dacă nu luam atitudine la acel moment şi 
nu interveneam cu privire la faptul că se făcea o mare eroare şi toţi consilierii judeţeni 
aveam de plătit. Practic astfel de iniţiative care vin să arate că se greşeşte sunt 
bagatelizate şi le puneţi la zidul infamiei sugerând că avem o problemă personală cu 
dumneavoastră sau cu partidul aflat la putere.  

 
Doamna consilier judeţean Rus Georgeta 
Cu permisiunea dumneavoastră aş vrea să mai fac o completare în legătură cu 

acest subiect. Nu aveţi nici un drept domnule preşedinte să spuneţi în presă că opoziţia 
nu a fost de acord şi să faceţi publică lista nominală de vot.  Şi noi putem face conferinţă 
de presă, diferenţa este că noi am cerut doar amânarea ca un astfel de proiect să iasă 
bine din toate punctele de vedere.  Nu aveţi dreptul să spuneţi că ne-am opus la un 
proiect legat de judeţul Timiş.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
A fost un proiect avizat în comisiile de specialitate şi dumneavoastră nu trebuie să 

vă supăraţi dacă în presă apare că în plen aţi votat împotrivă pentru preluarea spitalului.  
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Doamna consilier judeţean Rus Georgeta 
Dacă aşa am votat aşa o să scrie dar o să vedeţi că nu am votat aşa. Am votat cu 

amânare şi am cerut amânarea proiectului.  
 Nu noi suntem cei care ne supărăm ci dumneavoastră sunteţi acela care vă 
supăraţi foarte urât atunci când avem ceva de spus. Vă amintesc că nu am fost aleşi aici 
după criteriile dumneavoastră şi după cu totul alte criterii.  
 
 Doamna consilier judeţean Crăciunescu Gabriela 
 Poate că v-aţi obişnuit cu mine că intervin doar atunci când este cazul. Acum vreau 
să intervin şi vreau să vă rog domnule preşedinte ca pentru şedinţa următoare să reluăm 
din nou Regulamentul pentru că am impresia că unii dintre colegi vor să se audă la 
microfon repetând de nenumărate ori problemele care s-au discutat deja. Vă mulţumesc! 
 
 Domnul consilier judeţean Liviu Borha 

Într-un fel mă bucur să văd ce se întâmplă în plenul consiliului judeţean şi cred că 
astfel reuşim să clarificăm anumite lucruri.  Nu am mai văzut astfel de situaţii nici când 
eram eu vicepreşedinte. Cred totuşi că trebuie să dăm dovadă de mai mult respect din 
partea puterii şi opoziţiei faţă de ce se întâmplă în această instituţie. Nu am fost trimişi aici 
să avem discuţii contradictorii şi să facem tot felul de activităţi şi evenimente care 
denigrează în ansamblu Consiliul Judeţean Timiş. 

Mă bucur că la această masă rotundă, la care chiar dacă suntem la punctul 
Diverse ar fi trebuit să fie toţi consilierii judeţeni, clarificăm anumite aspecte. Aceste 
clarificări sunt în continuare  binevenite  dar trebuie făcute cu puţin respect din partea 
tuturor şi astfel avem cu toţii de câştigat.  

Ceea ce s-a întâmplat aici, exemplu preluarea Spitalului CFR, la care şi eu am 
susţinut că trebuie să amânam discuţiile pentru că nimeni nu este împotriva preluării lui. 
Trebuie însă să fie câteva chestiuni clarificate şi din acest motiv am solicitat amânarea.  

Sper ca data viitoare sau în şedinţele viitoare să nu se mai întâmple astfel de 
discuţii. Cred că astăzi am clarificat toate problemele şi nu va mai fi nevoie să ne jignim în 
prezenţa presei sau a invitaţiilor.  

Pentru că am auzit că la uşa dumneavoastră domnule preşedinte timpul de 
aşteptare este foarte mare şi că preluaţi selectiv pe cei care vin, sincer  mie nu mi s-a 
întâmplat să aştept şi întotdeauna am fost primit in biroul preşedintelui imediat cum am 
ajuns, vă propun să acordaţi întâietate consilierilor judeţeni.  Consilierii judeţeni, unii 
dintre noi suntem preşedinţi de comisii, vicepreşedinţi şi ar trebui să avem un statut 
special atunci când se pune problema să intrăm la discuţii cu preşedintele consiliului 
judeţean. Indiferent cine este în biroul dumneavoastră şi chiar dacă sunt mulţi oameni 
care aşteaptă la uşă, ar trebui să ne primiţi necondiţionat indiferent de partidul din care 
provenim.  

Vă rog să vă gândiţi la o procedură de contat pe care să ne-o comunicaţi şi nouă. 
Repet că nu este cazul meu pentru că am fost primit imediat la preşedinte de fiecare dată, 
dar am înţeles din discuţiile purtate aici că alţi colegi consilieri judeţeni au trebuit să 
aştepte minute sau chiar ore până să poată intra în biroul preşedintelui.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Acum nu trebuie să luaţi de bun chiar tot ce spune domnul Lelescu. Domnia sa a 

fost la  mine săptămâna trecută poate două sau de trei ori dar niciodată nu a discutat cu 
mine despre problemele partidului.  

Aş vrea să înţelegeţi că toţi consilierii judeţeni sunteţi oricând bine veniţi, iar dacă 
veniţi întâmplător şi am pe cineva în birou atunci nu pot să scot oamenii afară să vă 
primesc.  Anunţaţi-vă la telefon, prin secretariat şi vă primesc cu plăcere. Nu cred că 
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poate spune cineva că la preşedintele consiliului judeţean nu se intră. Ca să nu fie 
probleme am desfiinţat şi camerele video de pe coridor şi sunt de acord să veniţi la mine 
anunţaţi sau neanunţaţi indiferent de partidul din care faceţi parte.  

Cred că am avut o poziţie corectă faţă de toţi, dar anumite lucruri care s-au spus 
aici nu conforme cu realitatea. Dumneavoastră aţi fost vicepreşedinte în mandatul 
domnului Ostaficiuc iar eu eram consilier judeţean liderul opoziţiei şi puteţi confirma că 
am venit de multe ori să discut cu domnul Ostaficiuc şi cu dumneavoastră.  

Domnul consilier judeţean Marian Vasile poate să ne spună de câte ori a fost la 
mine de când a plecat din USL.  A venit o singură dată după două săptămâni de supărare 
şi mi-a spus că domnia sa este liderul. Să ne spună acum dacă a venit vreodată la mine 
sau dacă mi-a cerut vreo semnătură şi nu i-am dat-o.  

 
Domnul consilier judeţean Marian Vasile 
Domnule preşedinte, vă rog să nu îmi puneţi cuvinte în gură. Spuneţi când am 

spus eu că sunt liderul ACL, cine a fost de faţă.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
La şedinţă mi-aţi spus că în calitate de lider îmi adresezi rugămintea să mut PDL şi 

PNL separat.  
 
Domnul consilier judeţean Marian Vasile 
Dacă recitiţi cererea veţi observa că am solicitat regruparea membrilor consiliului 

judeţean din PNL şi dacă se poate să fie puşi lângă colegii din alianţă de la PDL. Vă rog 
frumos să aduceţi cererea să vă demonstrez că am dreptate.  

Vă rog să nu mai insinuaţi că am spus că sunt liderul alianţei. La un moment dat 
populaţia va discerne cuvintele abile care sunt goale de conţinut.  

 
Domnul consilier judeţean Liviu Borha 
Aş vrea să închei cu rugămintea de a vă gândi la o procedură reală şi eficientă 

care să vină în sprijinul consilierilor judeţeni care doresc să vină la discuţii cu 
dumneavoastră.  Decizia luată vă rog să ne-o comunicaţi său să spuneţi doamnelor 
secretare cum să procedeze când ajungem noi în secretariat şi dorim să intrăm în biroul 
dumneavoastră.  

 
Domnul consilier judeţean Bologa Gheorghe 
Cred că se poate să se facă o mică corectură la punctul 10 a fost un proiect de 

hotărâre la care am fost propus ca reprezentant al consiliului judeţean în Consiliul de 
Administraţie al Centrului Şcolar Alexandru Roşca din Lugoj.  

Dacă am votat la acest punct am greşit şi prin urmare solicit ca votul meu la acest 
proiect de hotărâre să fie anulat pentru că nu vreau să se interpreteze.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Votul dumneavoastră este valabil. Ar fi fost anulat doar dacă aţi fi votat bugetul 

acolo şi aţi fi avut vreun interes. Nu există nici o contradicţie.  
 
Domnul consilier judeţean Marian Vasile 
Stimaţi consilieri judeţeni, membrii ai aparatului executiv, invitaţi, reprezentanţi ai 

presei care încă aţi avut tăria să rămâneţi în sală vreau să-mi expun pe scurt câteva 
poziţii cu privire la situaţia politică actuală.  

În primul rând mi se pare odios ceea ce se întâmplă din cauza Guvernului Ponta.  
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Domnul preşedinte Titu Bojin 
Nu vreţi să discutăm probleme politice în afara consiliului judeţean? Nu mă puneţi 

în situaţia să vă opresc microfonul.  Nu sunt de acord să vă dau cuvântul în plenul 
consiliului judeţean să faceţi declaraţii politice.  Vorbiţi despre administraţie, despre 
consiliul judeţean, despre problemele judeţului Timiş.  

 
Domnul consilier judeţean Marian Vasile 
Nu, voi vorbi doar despre consiliul judeţean. Suntem reprezentanţi politici aleşi în 

cadrul consiliului judeţean. Am fost aleşi pe liste.  
Având în vedere că am fost ales de cetăţenii judeţului Timiş, mă lăsaţi să vorbesc? 

Voi vorbi despre configuraţia consiliului judeţean.  
Deci, în 2012 la începutul mandatului nostru erau 13 colegi ai consiliului judeţean 

din PSD. Acum sunt 18 cu acte în regulă +1. Din acest motiv propun să nu se mai 
mimeze această democraţie. Eu cred că şi pe acei +1 sau +2 să – i luaţi în cadrul PSD-
ului, iar data viitoare în plen să fim aranjaţi pe grupuri de partid aşa cum prevede 
regulamentul.  

Mi se pare corect să ştim cine suntem, să ne asumăm acest lucru în faţa 
cetăţenilor şi să ne asumăm, inclusiv această deturnare a votului cetăţenilor din 2012 prin 
care PSD de la 12 membrii cu drept de vot au ajuns să aibă 19.  

În al doilea rând eu consider că puterea vine cu o mare responsabilitate. Aveţi 
majoritatea absolută în consiliul judeţean, aveţi toată conducerea executivă, preşedinte şi 
cei doi vicepreşedinţi. Prin urmare, consider că trebuie să vă asumaţi de acum înainte tot 
ce se întâmplă până în 2016. În afară de proiectele ce vizează patrimoniu sigur vor trece 
absolut toate proiectele. Noi, aşa cum aţi spus şi dumneavoastră suntem de decor.  

Sper că în calitate de preşedinte al consiliului judeţean să invitaţi la discuţii şi lideri 
celorlalte partide pentru că şi noi reprezentăm, la rândul nostru, cetăţenii judeţului Timiş. 
Nu cred că este normal să venim noi la dumneavoastră ci trebuie să fim invitaţi la discuţii 
civilizate, echilibrate în spiritul actului administrativ făcut în folosul tuturor nu doar a unora.  

În concluzie, vă rog să faceţi aceste lucruri, să vă asumaţi de acum înainte toată 
guvernarea din cadrul consiliului judeţean pentru că aveţi la dispoziţie toate pârghiile 
necesare. Haideţi să ne asumăm fiecare atât responsabilitatea cât şi răspunderea. 

 Vă mulţumesc pentru atenţie şi sper că data viitoare vom fi alocaţi la masă prin 
dispoziţia dumneavoastră pe grupuri aşa cum prevede regulamentul şi aşa cum este 
corect şi firesc.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dacă mai sunt alte discuţii? Dacă nu, dată fiind epuizarea ordinei de zi, declar 

închise lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Timis. 
 
 
PREŞEDINTE,     SECRETAR AL JUDEŢULUI TIMIŞ, 

              Titu  BOJIN                                     Ioan Dănuţ Ardelean 

 

 

 

DACT: C.A 
RED: C.A 


